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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

تفاهم نامه همکاری بین »دارالسلام« شیراز و »تخت فولاد« اصفهان به امضا رسید؛  

آغاز تعاملات فرهنگی آرامستان های تاریخی ایران
      این تفاهم نامه در ادامه تفاهم نامه مثلث گردشگری طلایی بین شهرهای اصفهان، یزد و شیراز  بوده که به منظور افزایش همکاری و هم افزایی فرهنگی بین شهرها منعقد شده است
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مهمانی نمی رویم ، 
میوه هم نخریم؟!

در چند ماه گذشته این قدر قیمت 
محصولات مورد نیاز مردم افزایش 
یافت و دولتیان هیچ کاری نکردند 
که رهبری هــم از این موضوع 
گلایه کردند و در سخنرانی خود 
در روز درختکاری اعلام کردند به 
دلیل گرانی بیش از حد میوه غصه 
می خورند و این در حالی اســت 
که گول ایــن گرانی ها در جیب 
باغدار هم نمی رود و سود اصلی 
را واســطه ها و دلالان می برند. 
بعد از آن جلسه ای برگزار شد تا 
شاید بشود این بازار را تنظیم کرد. 
سوال اینجاست خود مسئولان 
نمی بینند گرانــی ها به چه حد 
رســیده و مردم در حــال اذیت 
شدند هســتند و حتما رهبری 
باید وظایفشان را گوشزد کنند؟! 

بعد از این گلایه ها  جلســه ای با 
همه عواملی که در تولید، عرضه و 
توزیع میوه نقش دارند انجام شد؛ 
در این جلسه مقرر شد به دو شیوه 
عرضه انجام شود؛ ابتدا روشی که 
در بازار حکمفرماســت و عرضه 
کنندگان میوه را از میدان تره بار 
خرید می کنند و در فروشگاه ها 

عرضه می کنند. ...

سایه اجاره بهای نجومی بر گرانفروشی میوه 
سنگینی می کند؛ 

بی سر و سامانی بازار میوه
بی سر و ســامانی و افزایش قیمت میوه چنان 
اوج گرفته کــه رهبرانقلاب نیز نســبت به آن 
انتقاد کرده اند؛ گرانفروشــی که برخی فعالان 
بازار معتقدند اجاره بهای نجومی مغازه ها عامل 

مهمی در شکل گیری آن است.
رهبــر انقــلاب در روز درختکاری بــا ابراز 
ناخرسندی از گرانی ها و مشکلات معیشتی، 
گفتند: این وضع در آستانه عید غصه بزرگی 
ایجاد کرده است. البته اجناس مانند میوه ها 
فراوان اســت اما قیمت ها بسیار بالا است که 
ســود این قیمت بالا هم به جیــب باغداران 
زحمتکش نمــی رود بلکه نصیــب دلال ها و 
 واسطه های سودجو می شود و ضرر آن به مردم

 می رسد. ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه
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2 ادامه در صفحه 

کتاب »بررسی نقاشی اصفهان« رونمایی شد 
کتاب »بررسی نقاشی اصفهان« با محوریت بررسی آثار و زندگی نقاشان دوره 

معاصر در حضور حسین تحویلیان، محمود حسینی و محمود حشمتی در موزه 
هنر های معاصر وابسته به سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان 

رونمایی شد.
حسین تحویلیان در این آیین اظهار داشت: نقاشی یکی از هنرهای تجسمی 

است که توسط نقاش خلق می شود و ناظر هنگامی که با آن رو به رو می شود از 
آن تاثیر می گیرد. 

وی افزود: کتاب های زیادی درباره نقاشی اصفهان نوشته شده که در دوره 
صفویه آخرین حلقه نقاشی ایرانی و ابتدای معاصر شدن این...

2 دوشنبه| 18 اسفند 1399| 8 مارس 2021 | 24 رجب1442 | سال سوم| شماره 736|  صفحه اول

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,565,00011,950,000قدیم

سکه طرح 
10,181,00011,679,000جدید

6,050,0005,550,000نیم سکه

3,825,0004,425,000ربع سکه

22610002512,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,387,0005,045,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,012,8001,164,900 عیار

طلای آب شده 
4,385,0005,044,000نقدی

یک گرم طلای 
241,350,4001,553,200 عیار

آگهي مزايده، فروش املاک
فروش فوق العاده املاک و مستغلات)مزايده شماره 2 -99 امداد استان اصفهان(

دفتر فروش املاک کمیته امداد اصفهان  در نظر دارد تعدادی از املاک شامل یک باب 
ساختمان وآپارتمان اداری  آماده فروش خود  را شامل  تعداد 3 فقره از املاک واقع در 
شهرهای اصفهان  وقهدریجان  را )) ردیفهای 1 الی 3 لیست ((  از طریق برگزاری مزایده 

عمومی با شرایط نقد و اقساط ، و بدون دریافت کارمزد به فروش برساند.
لذا متقاضیان خرید می توانند برای بازدید از املاک مورد نظر و کســب اطلاعات 
بیشتر از نحوه برگزاری مزایده و اخذ برگ شرایط شرکت در مزایده از روز یک شنبه 
مورخ1399/12/10 لغایت 9 صبح روز چهار شنبه  مورخ 1399/12/20 روزهای اداری 
به دفتر فروش املاک امداد مراجعه فرمایند و یا مدارک و فرمهای مربوطه را از  سایت 
معرفی شده و یا روزنامه محلی نسل فردا روز دو شنبه مورخ 1399/12/11 و  روزنامه 

محلی اخبار اصفهان روز دو شنبه مورخ 1399/12/18 اخذ نمایند .

ملاحظات :
1- متقاضیان برای شرکت در مزایده می بایست سپرده ای به میزان 5% قیمت پایه 
مزایده ملک مورد نظر خود را به حساب جاری 010341614000   نزد بانک ملی شعبه 
فردوسی اصفهان کد 3014 واریز و رســید واریزی را  تحویل اداره کل کمیته امداد 

نمایند.
2- متقاضیان  می بایست تصویر فیش واریزی را به همراه فرم تکمیل شده پیشنهاد 

قیمت و فرم امضاءشده  شرکت در مزایده را داخل پاکت مخصوص پیشنهادات قرارداده 
و پس از درج فقط نام و نام خانوادگی بر روی آن داخل صندوق پیشنهادات انداخته 

شود .
3- فروشنده در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات واصله و همچنین تمدید مهلت 

مزایده به هر شکل مجاز و مختار است .
4- پیشنهادات فاقد سپرده و یا مخدوش و مبهم و مشروط از درجه اعتبار ساقط و 
تکمیل و رعایت مفاد فرمهای شرکت در مزایده که از طریق دفتر فروش ارائه می گردد 

الزامی است. 
5- متقاضیان دارای شخصیت حقوقی می بایست ذیل فرم شرایط شرکت در مزایده 

را به مهر و امضاء )مسئولین قانونی( برسانند .
6- حضور کلیه شرکت کنندگان یا نماینده آنان در جلسه مزایده آزاد است و عدم 

حضور هریک یا کلیه شرکت کنندگان موجب هیچ ادعائی از طرف آنان نخواهد بود 
7- مذکوراً توصیه می شود متقاضیان محترم به اطلاعات مندرج در ستون توضیحات 
هرملک توجه و ضمن رعایت مفاد مندرج در برگ شرایط شرکت در مزایده از ملک 

مورد نظر حتماً بازدید بعمل آورند .
8- دریافت اقساط طی چکهای صادره از سوی بانک ها )بجز صندوق قرض الحسنه (

قابل دریافت بوده ضمناً  از دریافت سفته  معذور می باشیم .

9- در صورت برنده نشدن در مزایده سپرده متقاضی حداکثر ظرف مدت 5 روز کاری 
عودت داده خواهد شد.

10 - کلیه اسناد مربوط به مزایده در اختیار متقاضیان قرار میگیرد و متقاضیان با علم 
و آگاهی کامل از شرایط شرکت در مزایده نسبت به ارائه پیشنهاد قیمت اقدام نموده ، 

لذا هیچ دلیلی برای  انصراف شرکت کنندگان در مزایده  مسموع نمی باشد .
11 - بازدید از املاک مورد نظر و توجه به اطلاعات مندرج در ستون توضیحات هر ملک 

ضروری است .
12- کلیه هزینه های نقل و انتقال و دفترخانه به عهده خریدار می باشد.

مهم : 
 دفترفروش املاک  کمیته امداد استان  اصفهان واقع در:

 اصفهان – خیابان فردوسی  نبش منوچهری – ساختمان کمیته امداد امام - اداره 
پشتیبانی   تلفن تماس  : 32227713- 031

http://www.emdadimam .ir : آدرس اينترنتی
محل اخذ پاکات پیشنهادات مربوط به املاک  کمیته امداد ، اداره پشتیبانی کمیته امداد 
امام)ره( به آدرس فوق  و تاریخ باز گشائی پاکات روز  چهارشنبه  مورخ  1399/12/20  

ساعت 13 صبح  در محل اداره پشتیبانی اصفهان  به آدرس فوق می باشد.
*فروشنده در رد يا قبول کلیه پیشنهادات مختار است *

»اداره کل کمیته امداد استان اصفهان«

ف
آدرسشهرردي

پلاک

ثبتی
مساحت 

عرصه
مساحت 

توضیحات کاربرینوع ملکاعیان
نحوه 
انتقال 

سند

شرايط

پرداخت
قیمت پايه )ريال (

یکباب 50160--روبروی کلانتریقهدریجان1
ساختمان

یک باب ساختمان  باقابلیت کاربری تجاری مسکونی که 
فاقد پایان کارو سندمالکیت  می باشد  و با وضع موجود 

بصورت قولنامه عادی واگذارمی گردد و فروشنده هیچ گونه 
تعهدی در خصوص اخذ پایان کار و سند مالکیت و انتقال 

سند را ندارد و کلیه پیگیری ها و پرداخت هزینه های 
مربوطه به عهده خریدار است بازدید از ملک الزامی است

قولنامه 

عادی

نقدا 50 %مابقی 
5ماهه تحویل ملک 

پس از وصول 60 
درصد ثمن معامله

9،000،000،000

اصفهان2
خیابان همدانیان نبش کوچه 

مختاری

طبقه چهارم
54/12قدرالسهم/219610354

یک باب 
آپارتمان

اداری

یک باب دفتر کار اداری با موقعیت بسیار عالی بازدید از 
قطعیملک الزامی می باشد

نقدا 50 %مابقی 
5ماهه تحویل ملک 

پس از وصول 70 
درصد ثمن معامله

10،000،000،000

اصفهان3
خیابان همدانیان نبش کوچه 

مختاری

طبقه دوم
54/07قدرالسهم/219010354

یک باب 
آپارتمان

اداری

یک باب دفتر کار اداری با موقعیت بسیار عالی بازدید از 
قطعیملک الزامی می باشد

نقدا 50 %مابقی 
5ماهه تحویل ملک 

پس از وصول 70 
درصد ثمن معامله

10،000،000،000

نوبت دوم
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حســین تحویلیان در این آییــن اظهار 
داشت: نقاشی یکی از هنرهای تجسمی است 
که توسط نقاش خلق می شود و ناظر هنگامی 

که با آن رو به رو می شود از آن تاثیر می گیرد. 
وی افزود: کتاب های زیادی درباره نقاشی اصفهان نوشته شده که 
در دوره صفویه آخرین حلقه نقاشی ایرانی و ابتدای معاصر شدن 

این رویداد را شاهد بودیم.
عضو هیئت مدیره انجمن هنرمندان نقاش اصفهان تصریح کرد: 
پروسه بررسی نقاشی در ذهنم وجود داشــت که پس از ارائه به 
ســازمان های مختلف، در حوزه هنری تصویب شــد و بهمن ماه 
سال ۱۳۹۳ با تعداد ســه نفر کار را برای بررسی نقاشی اصفهان 

آغاز کردیم.
تحویلیان ادامه داد: سعی داشــتیم برای انتخاب نام کتاب از واژه 
»نقد« استفاده نکنیم زیرا این کلمه بار معنایی وسیع و گسترده 
ای دارد پس به همین سبب برای عنوان نام این کتاب »بررسی« 
انتخاب شــد که نام افراد حاضر در این تیم را به جای پژوهشگر، 
بررسی کننده گذاشــتیم تا در آینده این رویداد به نقد و قضاوت 

بیشتر بپردازیم.
تحویلیان تصریح کرد: برای نوشــتن این کتاب به فضای زندگی 
نقاش ورود پیدا  کردیم و سعی داشتیم از نزدیک نظاره گر زندگی 

آن نقاش باشیم تا از دل آن آثاری که ایجاد می کند باخبر باشیم.
عضو هیئت مدیره انجمن هنرمندان نقاش اصفهان گفت: با نقاشان 
آثار را می نگریستیم و بعد از آن در یک جلسه  خصوصی آثار را به 
بحث و نقد می گذاشتیم و سپس نتیجه گیری های لازم را انجام 

می دادیم.
در ادامه این برنامه محمود حســینی، یکی از نویسندگان کتاب 
»بررســی نقاشــی اصفهان« گفت: این کتاب بخش کوچکی از 
تاریخ معاصر نقاشی اصفهان و ایران را نشان می دهد که با توجه به 

تلاش های صورت گرفته، این مجموعه به شکل کامل جمع آوری 
شد تا بخشی از آثار نقاشان معاصر مورد بررسی و نقد قرار بگیرد. 

وی با اشــاره به اینکه اصفهان و ایران نیازمند بررسی آثار نقاشان 
بوده، تصریح کرد: این هنرمندان برای انجام این بررسی لایق بودند 
و گفتنی است که ارزش آثار افرادی که در این مجموعه بررسی نشد 
پایین نیامده و امیدوارم در ادامه بتوانیم کارهای این نقاشان را نیز 

مورد بررسی قرار دهیم. 
این نقاش افزود: افرادی که کارشــان مورد بررســی قرار گرفت 
همچنان بعد از گذشت  ۱۰ سال از این پروژه فعالیت خود را حفظ 
کرده اند به شکلی که کار آن ها همچنان در معرض دید است که 
می توان در همین راستا به نوشین نفیسی که یکی از نقاشان خوب 

اصفهان است اشاره کرد.
همچنین در پایان این مراســم محمود حشــمتی، یکی دیگر از 
نویسندگان این کتاب گفت: یکی از ویژگی های  خوب این کتاب 
بررسی، مستند و معاصر بودن آن اســت زیرا به بررسی یک دوره 
سی ساله پرداخته و این نشانگر زنده ماندن آثار نقاشان و بررسی 

آنها است. 
وی ادامه داد: در این کتــاب تمام گفته های هنرمند و موضوعات 
واقعیت دارد و شاهد کثرتی از جمع آوری 26 فعال و هنرمندی که 
حدود 5۰ سال سابقه کاری دارند بودیم که به نوشته هایی رسیدیم 

که این نوشته ها اجزای این کتاب را تشکیل دادند.
حشــمتی با بیان اینکه حدود ۱۰۰ نفر این مطالب را نوشــتند، 
خاطرنشان کرد: این کتاب می تواند پایه ای تاثیر گذار برای بررسی 

آیندگان باشد.

کتاب »بررسی نقاشی اصفهان« رونمایی شد
کتاب »بررسی نقاشی اصفهان« با محوریت بررسی آثار و زندگی نقاشان دوره معاصر در حضور حسین تحویلیان، محمود حسینی و محمود 

حشمتی در موزه هنر های معاصر وابسته به سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان رونمایی شد. اخبار اصفهان
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... در روش دوم مقرر شد مکان هایی 
در اختیار باغداران  قرار داده  شود تا 
میوه را  مســتقیما بین مردم عرضه 
کنند که موجب حذف واســطه ها 
می شود و تولیدکنندگان مستقیم 
کالا را به مصــرف کنندگان عرضه 
می کنند. بازدیدی از نقاطی که برای 
این کار در نظر گرفته شده انجام شد 
و مقرر شد در ۸۰ نقطه از شهر تهران 
و شهرســتان های اطراف از طریق 
میادیــن میوه و تره بــار مکان های 
مناســبی در اختیــار اتحادیه ها، 
انجمن ها و باغداران برای عرضه میوه 
قرار گیرد. اتحادیه مرکزی میادین 
میوه و تره بار تهران هم مقرر کردند تا 
بعضی از غرفه ها که می توانند میوه ها 
را از باغداران تهیه و نگهداری کنند و 
این ها را به فروشگاه هایی که عرضه 
سیب و پرتقال و مابقی کالاها را دارند 
در این ایام پایان ســال و ماه مبارک 

رمضان عرضه کنند.
قرار اســت  غرفه عرضه مســتقیم 
میوه، به صورت رایــگان در اختیار 
اتحادیه ها انجمن ها و باغداران قرار  
گیرد اما مســئله ی دیگر این است 
که آیا نظارتی بر این جریان خواهد 
بود ؟ و دوباره دلالان این بازار را نیز 
تصاحب نکنند؟ آنچه مشخص است 
باغداران طی ســالها تنها به شغل 
کشاورزی مشــغول بوده اند و حالا 
تنها با واگــذاری محلی برای عرضه 
مستقیم محصولاتشــان نمی توان 
مطمئن بود که که مشــکل گرانی 
میوه حل خواهد شد. البته این جریان 
مسلما گامی در جهت حمایت حقوق 
تولید کنند و مصرف کننده اســت 
اما باید با برنامه ریــزی مدون برای 
همیشه دســت دلالان  سود جو را 
از شبکه توزیع محصولات مورد نیاز 
مردم حذف کرد تا هر بار به بهانه های 
مختلف هم چون قیمت دلار و سرما 
زدگی  و تحریم آمریکا سبد غذایی 
مردم کشورمان را با چالش رو به رو 
نکنند. محدودیت نگهداری میوه به 
دلیل تاریخ مصــرف کوتاه مدت آن 
در گذشته باعث می شد که اگر هم 
قیمت ها به دلایل طبیعی چون سرما 
زدگی افزایش می یافت به سرعت با 
به بازار آمدن محصولات تازه قیمتها 
تنطیم می شد اما متاسفانه این روزها 
به دلیل نگهداری میوه در سردخانه ها 
دلالان مجال جولان بیشتری دارند. 
مسئولین در این باره گفته اند تجربه 
نشان داده مداخله دولت باعث بر هم 
ریزی بازار می شــود  که این حرف 
کاملا صحیح است اما نظارت بر بازار 
و جلوگیری از گران فروشی و احتکار  
از وظایف اصلی دولت است که اگر 
به درستی انجام می شد اکنون نیاز 
به مداخله دولت نبــود. با تمام این 
عدم برنامه ریزی ها قرار است از 2۰ 
اسفند ماه توزیع میوه آغاز شود و امید 
می رود که تصمیمات گرفته شــده 
برای این بازار در سبد غذایی اقشار 

مختلف جامعه مشخص شود.

اقتصاد استان
02
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بسته بودن مرزها، درآمد گمرک را ثابت نگهداشت
مدیرکل گمرکات اســتان اصفهان گفت: در آمد گمرکات استان اصفهان در مقایسه با پارسال افزایش یا 

کاهش نداشته است.
رسول کوهستانی پزوه مدیرکل گمرکات استان اصفهان گفت: در ۱۱ ماهه سال ۱۳۹۹ در آمد گمرکات 
استان اصفهان بالغ ۳ هزار میلیارد و 22۳ ریال بوده است که علی رغم شیوع ویروس کرونا و بسته بودن مرز ها 

در مقاطعی از سال جاری؛ در مقایسه با پارسال کاهش نداشته و معادل سال ۱۳۹۸ بوده است.
او  اظهار داشت: مطابق قانون و مقررات وصول حقوق ورودی، مالیات بر ارزش افزوده، عوارض شهرداری و سایر 

عوارض ها نظیر یک درصد هلال احمر و حتی به منظور حمایت از تولیدات داخلی وصول عوارض صادراتی برای 
کالا های مانند سنگ های خام و کار نشده، حبوبات، مرغ و... به عهده گمرک می باشد.

رسول کوهستانی پزوه اذعان داشــت:طی این مدت بالغ بر یک هزار میلیارد و 555 میلیون ریال ۹ درصد مالیات بر ارزش افزوده و عوارض 
شهرداری توسط گمرکات استان وصول گردیده است که ۴۸ و ۳ دهم درصد از کل در آمد گمرکات استان اصفهان به خود اختصاص داده است.

او در ادامه اظهار داشت: در ۱۱ ماهه ۱۳۹۹، گمرکات استان اصفهان یک هزار میلیارد و 5۴۸ میلیون ریال حقوق گمرکی و سود بازرگانی از 
کالا های وارداتی دریافت نموده که ۴۸ درصد از کل در آمد گمرکات استان اصفهان به خود اختصاص داده است.

مرغداران مسئول گرانی مرغ نیستند
پاکزادگفت: با شیوه های دستوری نمی توان قیمت مرغ و یا هر محصولی را کاهش دهیم و اگر در بازار دخالت 
نشود برای شب عید قیمت واقعی مرغ بین 26 تا 25 هزار تومان است. بهرام پاکزاد دبیر انجمن مرغداران 
استان اصفهان درباره نوسانات بازار مرغ، گفت: همواره قیمت مرغ تابع عرضه و تقاضا بوده و اگر بر آن مدیریت 
درستی شود تولیدکننده و مصرف کننده، هر دو زیان نمی بینند. او با انتقاد از نبود برنامه ریزی بر بازار عرضه 

و تقاضا مرغ، گفت: تا 2۰ روز پیش مرغداران هر کیلو مرغ زنده را ۱2 هزار تومان یعنی 2۴۰۰ تومان زیر قیمت 
مصوب می فروختند. دبیر انجمن مرغداران استان اصفهان با بیان اینکه باید توجه داشت زمانی که زیان تولیدکننده 

بالا باشد دیگر حاضر به جوجه ریزی نیست، افزود: از سوی دیگر کمبود نهاده ها نیز موجب شده که عرضه مرغ نسبت 
به گذشته کمتر شود. او توضیح داد: کمبود ذرت و سویا نسبت به سال گذشته موجب شده که امسال مرغ ها را سبک تر به بازار 

عرضه کنند، همچنین بیماری آنفلوآنزا موجب کاهش عرضه مرغ شده است. پاکزاد گفت: هر گله مرغ که درگیر آنفلوآنزا می شود، بین ۱5 
تا 2۰ درصد دچار تلفات می شود. او اظهار کرد: اگرچه اکنون جوجه ریزی به میزان گذشته بوده، اما تلفات گله های مرغ به همراه کمبود نهاده ها و 
سبکی وزن موجب کاهش تولید شده است. وی اظهار کرد: در حال حاضر مرغ دو کیلوگرم بین ۱۷5۰۰ تا ۱۸ هزار تومان است، اما در ستاد تنظیم 

بازار کشور اگرچه افزایش هزینه های تولید را قبول کردند، اما عنوان کرده اند که نباید تا ۱۱ فروردین افزایش قیمت مرغ داشته باشیم.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 بایستی در این مسیر 
از تمام ظرفیت های هر 

دو حوزه بهره ببریم و 
از همه مهمتر اینکه از 

الهامات دو آرامستان به 
عنوان جزء جدا ناشدنی 

حیات شهری در فرم 
طراحی شهرها و در 

فرآیند شهرسازی امروز 
شهرهای بزرگ بهره 
برداری لازم را داشته 

باشیم

این تفاهم نامه از سوی 
محمدعیدی و مرتضی 
جعفری با هدف توسعه 
رویکــرد  تقویــت  و 
فرهنگی و گردشگری 
دو آرامســتان تاریخی 
دارالسلام و تخت فولاد، 
صبح روز شنبه ۱6 اسفندماه در تالار 

آزادی شیراز منعقد شد.
رئیس ســازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان در این باره 
اظهار داشــت: در جهان شهر شیراز 
شاهد یک اتفاق بسیار بزرگ بودیم 
که نتیجه آن امضای تفاهم نامه بین 
تخت فولاد اصفهان و دارالسلام شیراز 
به عنوان دو گنجینه بزرگ و سترگ 

جهان بود.
محمد عیدی افزود: امیدواریم با هم 
افزایی بین دو حوزه، ســطح آگاهی 
شهروندان ما نسبت به این دو میراث 
ارزشمند بشــری بالا رفته و از طریق 
مســئولیت های اجتماعی انگیزه و 
انگیزش آن را پیدا کننــد تا این دو 

گنجینــه را به گردشــگران معرفی 
کنند.

وی تصریح کرد: بایستی در این مسیر 
از تمــام ظرفیت های هــر دو حوزه 
بهره ببریــم و از همــه مهمتر اینکه 
از الهامــات دو آرامســتان به عنوان 
جزء جدا ناشــدنی حیات شــهری 
در فرم طراحی شــهرها و در فرآیند 
شهرسازی امروز شهرهای بزرگ بهره 
برداری لازم را داشته باشیم و با تکیه 
 بر ریشــه های خود شهرها را توسعه

 دهیم.
رئیس ســازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شــهرداری شــیراز با اشاره 

به عقــد تفاهم نامه بین شــهرداری 
اصفهان و شهرداری شیراز در حوزه 
همــکاری هــای مشــترک بین دو 
آرامســتان تخت فولاد و دارالسلام 
اظهار کرد: این تفاهــم نامه در ادامه 
تفاهم نامه مثلث گردشگری طلایی 
بین شــهرهای اصفهان، یزد و شیراز  
بوده که به منظور افزایش همکاری و 
هم افزایی فرهنگی بین شهرها منعقد 

شده است.
مرتضی جعفری با اشاره به ایجاد پل 
ارتباطی بین دو آرامستان کهن ایران، 
افزود: این تفاهم نامه به منظور معرفی 
بیشتر  و استفاده بهتر از ظرفیت های 

موجود در تخت فولاد و دارالسلام به 
عنوان دو آرامستان قدیمی ایران به 
امضا رســیده که در قالب این تفاهم 
نامــه، پژوهش هــای خوبی صورت 

خواهد گرفت.
وی همچنیــن خاطرنشــان کــرد: 
تورهــای گردشــگری در آینده ای 
نزدیک، برای شــهروندان دو شــهر 
و دیگــر شــهرها جهــت بازدید دو 
آرامستان کهن و زیبای تخت فولاد و 
دارالسلام برنامه ریزی خواهد شد که 
امیدواریم این نوع جدید گردشگری 
بین شــهروندان مورد استقبال واقع 

شود.

تفاهم نامه همکاری بین »دارالسلام« شیراز و »تخت فولاد« اصفهان به امضا رسید؛  

آغاز تعاملات فرهنگی آرامستان های تاریخی ایران

تفاهم نامه همکاری بین دو مجموعه تاریخی فرهنگی گردشگری 
»دارالسلام« شیراز و »تخت فولاد« اصفهان با حضور معاونان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری های دو شهر به امضا 

رسید.

       این تفاهم نامه در ادامه تفاهم نامه مثلث گردشگری طلایی بین شهرهای اصفهان، یزد و شیراز  بوده که به منظور افزایش همکاری و هم افزایی فرهنگی بین شهرها منعقد 
شده است

اخبار اصفهان
گـــزارش
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 معاون بهره برداری و توسعه آب 
شرکت آبفا استان اصفهان اعلام کرد:

بهره برداری از فاز اضطراری سامانه دوم 
آبرسانی اصفهان بزرگ در تابستان 1400

معاون بهره برداری شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان در جلسه گذر از بحران کم آبی در سال 
1400 گفت: پیش بینی می شود فاز اضطراری 
سامانه دوم آبرسانی اصفهان بزرگ در اواسط تابستان 1400 در مدار 

بهره برداری قرار گیرد.

ناصر اکبری با بیان اینکه هم اکنون حجم ذخیره ســد زاینده رود ۱۳.۷ درصد 
می باشد اعلام کرد: در صورتی که تا پایان سال آبی، بارندگی در حد نرمال نداشته 

باشیم احتمال اینکه تابستان سختی را از لحاظ منابع آبی تجربه کنیم زیاد است.
وی با اشاره به تامین پایدار آب شرب ساکنان شهرها و روستاها در استان عنوان 
کرد: سناریوهای گوناگونی باید با هدف تامین پایدار آب شرب شهرها و روستاها مد 
نظر قرار گیرد که یکی از مهمترین آنها مدیریت فشار و زون بندی شبکه آب است.

معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا استان اصفهان با تاکید بر استفاده از 
سیستم تله متری در تاسیسات آبرسانی در شهرها و روستاها تصریح کرد: باید 
بستر استفاده از سیستم تله متری در تاسیسات آبرســانی در تمامی شهرها و 
روستاهای استان فراهم شود تا منابع آبی به بهترین شکل ممکن مدیریت و سپس 

بین متقاضیان توزیع شود.
اکبری مدیریت مخازن آب را بسیار موثر در تامین پایدار آب شرب مردم دانست و 
افزود: علاوه براینکه دبی مخازن به صورت آنلاین رصد و بررسی می شود، کیفیت 
آب شرب نیزخط قرمز شرکت است که باید مطابق با استاندارد تعریف شده از سوی 

نهادهای ذیصلاح باشد.
وی شناسایی منابع جدید را یکی دیگر از راهکارهای گذر از بحران کم آبی در سال 
۱۴۰۰ برشمرد و اظهار داشت: شهرها و روستاهایی که منابع موجود پاسخگوی 
نیاز آبی آنها در نیمه اول سال نمی باشد باید درصدد شناسایی منابع جدید باشند 

تا با کشف این منابع بتوان نیاز آبی مردم آن منطقه را برطرف نمود.
معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا استان اصفهان حذف آبرسانی سیار را 
یکی از اولویت ها دانست و خاطرنشان ساخت: یکی از اهداف مهم پروژه ۳۰۰-۱۰۰ 
حذف آبرسانی سیار به روستاها است که به دنبال اجرای این طرح، روستاهای 

استان از آب شرب سالم و پایدار برخوردار می شوند.

 بهره برداری از ۳۳ طرح آبخیزداری
 در اصفهان

معاون آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان گفت: ۳۳ طرح 
آبخیزداری در دومین روز هفته منابع طبیعی با اعتباری بالغ بر 65۰ میلیارد ریال 

در شهرستان های استان اصفهان به بهره برداری رسید.
به گزارش گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از اصفهان، ابوطالب امینی 
معاون آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان امروز در حاشیه 
بهره برداری از طرح های آبخیزداری در شهرســتان مبارکه گفت: این طرح ها 
در حوزه آبخیز ۱۰ شهرستان استان از جمله کاشــان، خور و بیابانک، سمیرم، 
خوانسار، گلپایگان، لنجان، شهرضا )کهرویه( اصفهان )جبل(، نایین و مبارکه 

اجرا شده است.
او با بیان اینکه طرح پخش سیلاب مجلسی - طالخونچه در شهرستان مبارکه به 
عنوان یکی از پروژه های آبخیزداری بصورت نمادین در ارتباط ویدئو کنفرانسی 
افتتاح شد ادامه داد: این ارتباط توسط سازمان جنگل ها مراتع و آبخیزداری و از 
طریق هماهنگی با وزارت کشور و با حضور استانداران، شهرداران و فرمانداران 

برقرار شده و در هر استان یک طرح به صورت نمادین افتتاح شد.
معاون آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان با اشاره به طرح 
پخش سیلاب مجلسی - طالخونچه اضافه کرد: اعتبار این پروژه نزدیک به ۹۰۰ 
میلیون تومان است که با هدف کنترل سیلاب ها و تغذیه سفره های پایین دستی 

انجام شده است.
او خاطرنشان کرد: حجم مخزن آبگیری این طرح ۱5۰ هزار متر مکعب است که 

از محل اعتبارات صندوق توسعه ملی پس از یکسال اجرا و به بهره برداری رسید.

آبفـــا

گــــزارش

کولر گازی های قاچاق به مقصد نرسیدند 
فرمانده انتظامی شهرستان نطنز از توقیف ۱2 عدد کولر گازی خارجی قاچاق 
به ارزش 2 میلیاردو ۳۰۰ میلیون ریال در عملیات ماموران این فرماندهی خبر 
داد. سرهنگ  مرتضی هادیان  با اعلام این خبر بیان داشت: ماموران فرماندهی 
انتظامی شهرستان نطنز در راســتای مبارزه بی امان با قاچاقچیان کالا در 
اتوبان اصفهان به کاشان مســتقر و به کنترل خودروهای عبوری پرداختند.

وی افزود: ماموران در حین رصد هوشــمندانه خودروهــای عبوری به یک 
دستگاه خودروی وانت نیسان حامل بار کولر گازی خارجی مشکوک و بعد 
از متوقف کردن دریافتند راننده آن فاقد هرگونه مدارک معتبر گمرکی برای 
حمل بار خود است.فرمانده انتظامی شهرستان نطنز گفت: در این عملیات 
طی بازرسی از خودرو ۱2 دســتگاه کولرگازی خارجی قاچاق که ارزش این 
محموله برابر ارزیابی کارشناسان مربوطه 2 میلیارد و ۳۰۰ میلیون ریال اعلام 
 شده کشف و راننده آن نیز برای انجام اقدامات قانونی تحویل مرجع قضائی

 شد .

کشف محموله میلیاردی قاچاق از اتوبوس 
فرمانده انتظامي شهرســتان فلاورجان از کشــف محموله ای از انواع کالاهای 
خارجی قاچاق به ارزش 2 میلیارد و ۳۰۰ میلیون ریال در بازرســی از 6دستگاه 
اتوبوس مسافربری خبر داد. سرهنگ  ایرج کاکاوند  بیان داشت : ماموران فرماندهی 
انتظامي شهرستان فلاورجان در راستاي اجراي طرح تشدید مقابله با قاچاق کالا و 
ارز با هماهنگي مقام قضایي در محور پلیس راه اصفهان - شهرکرد اقدام به ایست 
و بازرسي مقطعي کردند.وي افزود: ماموران حین کنترل خودروهای عبوری در 
محور مذکور  به 6 دستگاه اتوبوس مسافربری که از بنادر جنوب کشور به اصفهان در 
حرکت بودند مشکوک و پس از متوقف کردن آنها طی هماهنگی با مقام قضائی آنها 
را مورد بازرسی قرار دادند.فرمانده انتظامی شهرستان فلاورجان گفت: در بازرسي 
از  خودروهای مذکور  تعداد 2 دستگاه یخچال، 2 دستگاه فریزر ، ۴ دستگاه ماشین 
لباسشویي، ۳ دستگاه ماشین ظرفشویي  ،  2۴ بسته کاپوچینو و  ۱6 حلب یک 
لیتري روغن زیتون خارجی که همگی فاقد هرگونه مدارک معتبر گمرکی و به 

صورت قاچاق تهیه شده بودند را کشف کردند.

کشف بیش از 4 هزار عدد مواد محترقه در  خمیني شهر  
فرمانده انتظامي شهرستان خمیني شهر از کشف ۴ هزار و 2۰۰عدد انواع مواد 
محترقه در عملیات ماموران این فرماندهی خبر داد. سرهنگ  غلامرضا براتي  بیان 
داشت: در تداوم طرح هاي ارتقاء  امنیت اجتماعي و به منظور ایجاد امنیت مناسب 
در روزهاي پایاني سال و به ویژه پیشگیري از وقوع حوادث ناگوار ناشی از استفاده 
ناصحیح و خطرآفرین از مواد محترقه، طرح برخورد با تهیه و توزیع کنندگان 
مواد محترقه غیر مجاز توسط ماموران پلیس امنیت عمومی فرماندهی انتظامی 
شهرستان خمینی شهر به اجرا گذاشته شد.وی افزود: در اجراي این طرح ۴ هزار و 
2۰۰ عدد انواع مواد محترقه غیرمجاز نیز کشف و ۳ نفر از توزیع کنندگان این مواد 
دستگیر و به همراه پرونده براي اقدامات قانوني به دستگاه قضائي تحویل شدند.

وی با هشدار به آن دسته از افرادي که، قصد برهم زدن نظم و آسایش عمومي مردم 
را دارند،یاد آور شد: افرادي که با تحرکات نابهنجار، ایجاد رعب و وحشت و استفاده 
از ترقه هاي غیرمجاز بر امنیت و سلامت همگاني افراد جامعه، خدشه وارد کنند، 

با برخورد قاطع و قانوني پلیس روبرو خواهند شد.

کشف محموله پارچه های قاچاق در اصفهان 
جانشین فرمانده انتظامی شهرســتان اصفهان از کشــف 6۴ طاقه پارچه 
خارجی قاچاق به ارزش یک میلیارد ریال در بازرسی از یک دستگاه خودروی 
ســواری پژو ۴۰5 طی عملیات ضربتی ماموران ایــن فرماندهی خبر داد. 
سرهنگ  بهزاد ثابت راسخ  بیان داشــت : ماموران انتظامی پاسگاه  دستجاء  
حین گشــت زني در حوزه ماموریتی خود به یک دســتگاه خودرو سواری 
پژو ۴۰5  که حامل بار پارچه بود مشــکوک شده و برای بررسی های بیشتر 
به آن دســتور توقف دادند .وي با بیان اینکه در بررســی های صورت گرفته 
مشــخص شــد راننده فاقد هرگونه مدارک و مجوزهای قانونی برای حمل 
بار خود بود افــزود: در  این عملیات 6۴ طاقه پارچه خارجي قاچاق کشــف 
شد.جانشین فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان ارزش این محموله را برابر 
ارزیابی کارشناســان مربوطه یک میلیارد ریال عنوان کــرد و گفت: در این 
 راســتا راننده دســتگیر و برای انجام اقدامات قانونی تحویل مراجع قضائی

 شد.
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واکسنکرونایِوزارتدفاعتاآخراسفندبهمرحلهتستبالینیمیرسد
دبیر ستاد توسعه زیست فناوری معاونت علمی ریاست جمهوری گفت: تا آخر اسفند ماه هم واکسن کرونای میلاد که 
برای وزارت دفاع است به مرحله ی تست بالینی می رسد.»مصطفی قانعی« در مورد روند واکسن های کرونا ساخت 
ایران بیان کرد: واکسن کووبرکت خوشبختانه واکسن بسیار خوبی بود و تا الان مراحلش به خوبی پیش رفته، فاز دو و 

سه این واکسن با هم پیش خواهد رفت و امیدواریم زودتر به نتیجه برسد.وی ادامه داد: واکسن رازی هم که مراحلش 
تازه شروع شده و امتحانش را پس نداده، باید صبر کنیم تا ببینیم نتیجه  آن چه می شود، اما تا آخر اسفند ماه هم واکسن 

کرونای میلاد که برای وزارت دفاع اســت به مرحله ی بالینی می رسد.قانعی در پاسخ به سوالی مبنی بر موضوع ضمانت 
عوارض واکسن های کرونا در کشورهای دیگر و همچنین واکسن های تولید ایران، افزود: آنچه در این شرایط باید به آن توجه کنیم، 

این است که فعلا در مسیر استاندارد و اضطرار قرار داریم، یعنی یک طرف جان انسان ها و طرف دیگر قوانینی که کوتاه کردیم، وجود دارد.وی ادامه 
داد: الان هم به دلیل شرایط موجود دستور شرایط اضطرار صادر شده است و خیلی از مراحل ساخت دارو که به شکل طبیعی طی می شده، الان امکان انجامش 
نیست.عضو کمیته واکسن کرونا افزود: دقیقا مانند بیمار اورژانسی که باید سریع به اتاق عمل برود، ولی اگر عمل اورژانسی نداشت باید چندین آزمایش و تست 
انجام می داد و مشاوره می شد، اما الان در حال مرگ است و سریع باید به اتاق عمل برود، در غیر این صورت فرد خواهد مرد، الان هم بی مقرراتی وجود ندارد و 

در زمینه تولیدات واکسن، مقررات مطابق شرایط اضطرار است و در حال حاضر تمام واکسن های کرونا مشمول شرایط اضطرار هستند.

وزارتبهداشت:تخممرغهایغیربستهبندیدرمعرضکروناهستند
 وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: پوسته تخم مرغ غیر بسته بندی در معرض آلودگی های 
محیطی و ترشحات تنفسی افراد مختلف است، بنابراین در شرایط همه گیری ویروس کرونا از خرید و مصرف 
تخم مرغ غیربسته بندی خودداری کنید. وزارت بهداشت  طی اطلاعیه ای از مردم خواست: تخم مرغ را در 

بسته بندی های بهداشتی خریداری و بسته بندی آن را ضدعفونی کنید. همچنین تخم مرغ بسته بندی شده 
را با بسته اصلی آن در یخچال نگهداری کنید و بلافاصله پس از خرید تخم مرغ، آن را در یخچال بگذارید.وزارت 

بهداشت تاکید کرد: تخم مرغ را از فروشگاه هایی که مبادرت به نگهداری تخم مرغ در یخچال می کنند، خریداری 
کنید و تخم مرغ های غیربسته بندی را به دلیل اینکه دارای امکان شکستگی، ترک و آلودگی هستند، خریداری نکنید.

همچنین اگر طی حمل به منزل تخم مرغی ترک برداشت یا شکست محتویات آن را در یک ظرف تمیز و درپوش دار ریخته، در 
یخچال نگهداری و طی حداکثر دو روز آن را مصرف کنید. هرگز تخم مرغ را برای نگهداری نشویید زیرا راه ورود میکروب از طریق منافذ موجود روی 
پوسته باز می شود و آلودگی به داخل آن راه می یابد، ولی بسته بندی آن را ضدعفونی کنید.بر اساس اعلام وزارت بهداشت، بهترین درجه حرارت 
نگهداری تخم مرغ در یخچال صفر تا ۴ درجه سانتی گراد و رطوبت ۸۵ درصد است. همچنین گرمای بیش از حد باعث تسریع در کاهش کیفیت 

تخم مرغ و افزایش سرعت فاسدشدگی آن می شود که این امر خود را با مخلوط شدن زرده و سفیده نشان می دهد.

سلامت
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گزارش
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NEWS 03

سلامت قلب خود را در دســتانتان قرار دهید و با اضافه کردن 
۱0 گزینه غذایی موثر به رژیم روزانه خود، سن قلب تان را پایین 

بیاورید و به جوان ماندن آن کمک کنید.

بادام زمینی علاوه 
بر محتوای چربی 

مونواشباع نشده، 
حاوی سایر مواد 

مغذی نظیر ویتامین 
E، فولات، پروتئین و 

منگنز است که همگی 
موجب بهبود سلامت 

قلب می شوند.

 بــر اســاس مطالعــات 
دانشمندان آمریکایی از ۵۰ 
درصد کل مرگ و میر های 
ناشی از حمله قلبی، می توان 
با تغییرات کوچک در رژیم 
غذایــی پیشــگیری کرد. 
ســلامت قلب خــود را در 
دستانتان قرار دهید و با اضافه کردن ۱۰ 
گزینه غذایی موثر به رژیم روزانه خود، سن 
قلب تان را پایین بیاورید و به جوان ماندن 

آن کمک کنید:
سیر

بیمارانی که سابقه ابتلا به بیماری ترومبوز 
)تشکیل لخته خونی در عروق یا قلب( را 
دارند، باید بدانند که ســیر می تواند تاثیر 
اندک، امــا مهم روی تجمــع پلاکت ها 
داشته باشد. مصرف سیر در کاهش سطح 
کلسترول خون و فشار خون نقش اساسی 

 دارد.
پیاز قرمز

منبع مهمی از فیبر خوراکی، ویتامین های 
ب ۶ و ث، اسید فولیک، منگنز، پتاسیم، 
مس و فسفر اســت. پیاز قرمز برای قلب 
مفید است و به پیشگیری از بیماری قلبی 
کمک می کند. استفاده مداوم از پیاز در رژیم 
غذایی باعث کاهش سطح کلسترول و فشار 
خون بالا می شود. مصرف پیاز خطر حمله 
قلبی را کاهش و کلسترول خوب را افزایش 
می دهد. به علاوه خوردن منظم پیاز، خطر 
لخته شدن خون را در بیماران قلبی کاهش 

می دهد.
سیب زمینی شیرین

این نوع سیب زمینی با فیبر و مواد مغذی 
دیگری بارگذاری شده که همگی به شما 
کمــک می کنند چربی بســوزانید. مواد 
مغذی موجود در سیب زمینی شیرین به نام 
کاروتنوئیدها؛ آنتی اکسیدان هایی هستند 
که سطح قند خون و مقاومت به انسولین 

را پایین می آورند. این یعنی شما کمتر در 
معرض ابتلا به دیابت قرار می گیرید و در 
نتیجه سلامت قلب تان را بیشتر تضمین 

می کنید.
گردو

سرشار از آنتی اکســیدان ها و اسید های 
چرب امگا ۳ است که به طور قابل توجهی 
خطر ابتلا به بیماری های قلبی را کاهش 
می دهــد. تنها مصرف یــک اونس گردو 
برای بیشتر از ۵ بار در هفته خطر ابتلا به 
بیماری های قلبی را تا ۴۰ درصد کاهش 

می دهد.
بذر کتان

فقط یک قاشق غذا خوری از این دانه های 
فوق العاده قدرتمند تقریبا ۳ گرم فیبر و ۵۵ 
کالری دارند. دانه های کتان ثروتمندترین 
منابع حاوی امگا ۳ هستند که به کاهش 
التهاب در بدن کمــک می کنند و منجر 
به جلوگیری از تغییرات خلقی می شوند. 
مصرف دانه های کتــان عاملی موثر برای 
جلوگیری از بیماری هــای قلبی و دیابت 
اســت. ضمن این که منجر بــه افزایش 
کلسترول خوب یا همان اچ دی ال می شود.

پسته
اضافه کردن این آجیل بــه رژیم غذایی 
دارای مزایای بالقوه برای قلب است. در افراد 
مبتلا به دیابت، مصرف پسته باعث کاهش 

کلسترول تام و کلسترول ال دی ال یعنی 
دو فاکتور خطر ابتلا به بیماری های قلبی 
می شود. مصرف روزانه ۶ تا ۱۰ گرم پسته با 
بهبود سرعت پاسخ قلب به استرس، کاهش 

فشار خون، و بهبود عملکرد قلب می شود.
گوجه فرنگی

محققان می گوینــد آمریکایی ها گوجه 
فرنگی و محصولات آن را بیشــتر از سایر 
سبزیجات غیر نشاسته ای مصرف می کنند 
و این خبر خوبی است، زیرا گوجه فرنگی 
منبع غنی از آنتی اکسیدانی به نام لیکوپن 
است. ده ها مطالعه نشان داده اند که بین 
مصرف منظــم گوجه فرنگــی و کاهش 
خطر ابتلا به بیماری هــای قلبی عروقی، 
آسیب های پوســتی و برخی سرطان ها 

رابطه مستقیم وجود دارد.
بادام

اضافه کردن بادام بــه رژیم غذایی منجر 
به کاهش سطوح کلســترول ال دی ال یا 
کلسترول بد می شود و از تشکیل پلاک در 
عروق و خطر ابتلا به حمله قلبی تا حد بسیار 
زیادی جلوگیری می کند. مطالعات بالینی 
نشان می دهد که مصرف بادام همچنین 
خطر ابتلا به مقاومت به انسولین و دیابت 
را نیز کاهش می دهــد و منجر به بهبود 
حساسیت به انسولین می شود. علاوه بر 
این، مصرف بادام راهی برای کاهش وزن 

است. در یک مطالعه نشــان داده شد که 
اضافه کردن ۸۴ گرم یا حدود ســه اونس 
بادام روزانه به رژیم غذایی، منجر به کاهش 
۱۴ درصدی دور کمر می شود و از چاقی 
شــکمی نیز می کاهد. بین مصرف بادام 
و کاهش التهاب بدن نیز رابطه مستقیم 

وجود دارد.
بادام زمینی

بادام زمینــی علاوه بر محتــوای چربی 
مونواشباع نشده، حاوی سایر مواد مغذی 
نظیر ویتامین E، فولات، پروتئین و منگنز 
است که همگی موجب بهبود سلامت قلب 

می شوند.
شکلات تلخ

افراد مبتلا به کلســترول تام بالا با خطر 
افزایــش ال دی ال یــا لیپوپروتئیــن با 
چگالی کم مواجه هستند و خطر ابتلا به 
بیماری های قلبی به ویژه آترواسکلروز و 
حمله قلبی کرونر در آن ها بیشــتر است. 
فلاوانول موجود در شکلات تلخ منجر به 
کاهش جذب کلسترول در مسیر دستگاه 
گوارش و همچنین سنتز کلسترول ال دی 
ال می شود. مصرف این شکلات با افزایش 
لیپوپروتئین با چگالی بالا یا اچ دی ال نیز 
در ارتباط است؛ یعنی کلسترولی که منجر 
به محافظت در برابــر بیماری های قلبی 

می شود.

بااینخوراکیهاقلبتانراجواننگهدارید
کالبد شکافی یک خبر حاشیه ساز؛

آیاویروسکروناازسطوحمنتقلمیشود
اخیرا مطالبی با تکیه بر داده های یک پژوهش نه چندان به روز، دست به دست می 
شود که تمام تلاش ها و زحمات ما برای ضدعفونی کردن سطوح به منظور جلوگیری 

از ابتلا به کرونا را زیر سئوال می برد.
 چند روزی است که برداشت هایی از یک مقاله منتشــر شده در یکی از معتبرترین 
مجله های علمی دنیا، تمام زحمات و حساسیت های ما را برای حفظ بهداشت سطوح 

به منظور پیشگیری از ابتلاء به کرونا ، زیر سوال برده است.
در مقاله ای که جولای ۲۰۲۰ )تیرماه( در مجله پزشــکی لنست انتشار یافت، بیان 
شد که احتمال انتقال کووید ۱۹ از طریق ســطوح بی جان بسیار ناچیز است و تنها 
در مواردی که فرد آلوده روی سطح ســرفه یا عطسه کند و شخص دیگری بلافاصله 
پس از سرفه یا عطسه )در طی یک تا دو ساعت( آن سطح را لمس کند احتمال انتقال 

وجود دارد.
همچنین در این گزارش گفته شده که اگرچه ضد عفونی دوره ای و استفاده از دستکش 
به ویژه در بیمارستان از اقدام های احتیاطی منطقی است، اما فومیت هایی )سطوح 
آلوده( که ساعت ها با حامل آلوده در تماس نبوده اند، خطر انتقال قابل اندازه گیری در 

محیط های غیر بیمارستانی ندارند.
اوایل فوریه ۲۰۲۱ )بهمن ماه( نیز گزارشی در مجله علمی نیچر منتشر شد که تاکید 
می کرد ابتلاء به ویروس کرونا از طریق سطوح نادر اســت و ویروس کووید ۱۹ غالباً 
توسط افرادی که در حال صحبت کردن و بازدم قطره های بزرگ و ذره های کوچک به 
نام آئروسل اند، منتقل می شود؛ بنابر این ابتلاء به ویروس کرونا از سطح - اگرچه امکان 

دارد – اما به نظر می رسد که نادر باشد.
به گزارش نیچر سازمان بهداشت جهانی )WHO( در آخرین رهنمود همگانی خود که 

در اکتبر گذشته )مهرماه( بروز رسانی شد، توصیه می کند :
از تماس با سطح ها خودداری کنید، به ویژه در محیط های همگانی، زیرا فرد مبتلا به 
کووید ۱۹ می تواند پیش از شما سطح را لمس کرده باشد. سطح ها را به طور منظم 

تمیز کنید.
اما بنا بر همین گزارش مجله نیچر، یک نماینــده WHO در ژانویه به نیچر گفت که 
شواهد محدودی وجود دارد که ویروس کرونا از طریق سطوح آلوده معروف به فومیت 
منتقل شود؛ اما آنها با استناد به شناسایی RNA ویروس کووید ۱۹ در نزدیکی افراد 
آلوده به ویروس افزودند که فومیت ها )سطوح آلوده( هنوز به عنوان یک روش احتمال 

انتقالی در نظر گرفته می شوند.
مرکز پیشگیری و کنترل بیماری )CDC( ایالات متحده آمریکا نیز در تارنمای خود 
می گوید که انتقال سطح تصور نمی شود که یک روش معمول برای گسترش کووید 
۱۹ باشد، اما این سازمان همچنین می گوید که ضد عفونی پی در پی سطح ها و اشیایی 

لمس شده توسط چندین فرد، اهمیت دارد.
ایلاد علوی، متخصص بیماری های عفونی، افزود: اینکه یک مقاله منتشــر شود و تا 
حدی مغایر با چندین مقاله ای باشد که ثابت می کند ویروس کووید ۱۹ روی سطوح 
مختلف تا چند روز قابل کشت اســت، نظر متخصصان این حوزه را تغییر نمی دهد و 

همچنان تاکید به رعایت اصول بهداشتی و ضدعفونی کردن سطوح است.
وی اظهار کرد: سهم بالای انتقال ویروس از راه تنفس، از همان روزهای نخست هم 
بر هیچکس پوشیده نبود، اما اینکه به طور مطلق انتقال ویروس از طریق سطوح را رد 
کنیم، اقدامی علمی نیست و به رغم شناخت کم در خصوص این بیماری در ابتدای 
بحران، امروزه اطلاعات بسیاری در دست اســت که ثابت می کند باید تمام جوانب 

پروتکل های بهداشتی برای پیشگیری از ابتلاء، رعایت شود.
عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشــتی، با اشاره به اهمیت رعایت 
بهداشت در حالت کلی، فارغ از پاندمی کرونا، تصریح کرد: من به عنوان متخصص این 
حوزه، هنوز مستندات در این زمینه را کامل نمی دانم و حکم نمی کنم که از ضدعفونی 
کردن سطوح صرف نظر شــود. فارغ از بحران کرونا، چندین سال است که مطالعات 
بهداشت سطوح نشان می دهد تمام میکروارگانیســم های عفونی از طریق سطوح 

منتقل می شود، پس هیچگاه اهمیت رعایت بهداشت سطوح را نباید نادیده گرفت.

گزارش
رئیس دانشگاه علوم پزشکی 

ایران:

واکسنکووپارسدر
برابرجهشهایکرونا
شکستنخواهدخورد

رئیس دانشــگاه علوم پزشکی ایران 
گفت: براســاس مطالعاتی که انجام 
گرفته بــه نظر می رســد واکســن 
کووپارس در برابر جهش های ویروس 

کرونا شکست نخواهد خورد.
 جلیل کوهپایه زاده رئیس دانشــگاه 
علوم پزشکی ایران در نشست شورای 
فرماندهی ســتاد مدیریــت بیماری 
کرونا در تهران که با محوریت واکسن 
کرونا در دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی برگزار شد، اظهار کرد: واکسن 
کووپارس یک واکســن نــو ترکیب 
اســت و اولین مرحله فاز انسانی آن 
در مجتمع بیمارستانی حضرت رسول 
اکرم آغاز شده اســت. تا به امروز ۱۳ 
نفر این واکسن را دریافت کرده اند و 
خوشبختانه هیچ عارضه جدی در آن ها 
دیده نشده است. از روز سه شنبه هفته 
جاری واکسن کووپارس به ۱۱۳ نفر 
دیگر تزریق خواهد شد که امیدواریم 

تا پایان سال این کار پایان یابد.
او ادامه داد: بعد از اجــرای موفقیت 
آمیز فاز اول مطالعات انسانی واکسن 
کووپارس، این واکسن در مرحله دوم 
به دو گروه ۲۵۰ نفره تزریق خواهد شد 
که امیدواریم بعد از اخذ مجوز توسط 
سازمان غذا و دارو فاز سوم این واکسن 

به شکل تولید انبوه آغاز شود.
به گفته ایــن مقام مســئول، انجام 
فاز های انســانی یک و دو واکســن 
کووپارس حدود چهار مــاه به طول 
می انجامد و امیدواریم مطالعات بالینی 
این واکسن نو ترکیب انجام شود و به 
قدرتی در زمینه تولید واکسن برسیم.

کوهپایه زاده گفت: هیچ واکسنی بالاتر 
از رعایت دستورالعمل های بهداشتی 
مانند زدن ماسک و شستن دست ها 
در برابر کرونا موثر نیست، اما واکسن 
نقش برجســته ای را در مبارزه با این 

ویروس ایفا خواهد کرد.
او بیان کرد: براســاس مطالعاتی که 
انجام گرفته به نظر می رسد که واکسن 
کووپارس در برابر جهش های ویروس 

کرونا شکست نخواهد خورد.
این مقام مسئول تاکید کرد: واکسن 
استنشاقی که به صورت اسپری است 
بعد از تزریق واکسن برای پیشگیری از 
انتشــار احتمالی ویروس داخل حلق 

کاربرد دارد.
انجام واکسیناسیون به زودی در 

کشورها انجام نمی شود
حسینعلی شهریاری رییس کمیسیون 
بهداشت مجلس شورای اسلامی در 
ادامه این نشســت اظهار کرد: امروزه 
کارهای خوبــی در زمینه واکســن 
های کرونا توسط شرکت های دانش 
بنیان انجام شده است. ویروس کرونا 
بنا بر فرمایش رهبــری یک ویروس 
منحوسی است که هر روز رنگ عوض 

می کند.
شهریاری ادامه داد: متاسفانه برخی 
از مردم دستورالعمل های بهداشتی 
را به خوبی رعایت نمی کنند در حالی 
که رعایت این نکات بهترین راه برای 
مقابله با ویروس کرونا اســت و مردم 
باید مســائل بهداشــتی را تــا انجام 
واکسیناســیون به طور دقیق رعایت 

کنند.
او گفت: انجام واکسیناسیون در برابر 
کرونا به زودی در کشورها انجام نمی 
شــود و ما هنوز نمی دانیــم که این 
واکسن ها بر روی ویروس های جهش 

یافته چقدر اثر بخش است.
ایــن مقام مســئول بیان کــرد: این 
مقدار واکســن که به کشور وارد شده 
کم اســت و مردم باید دستورالعمل 
های بهداشــتی مانند زدن ماسک و 
 فاصله گــذاری اجتماعــی را رعایت

 کنند.

سلامت
گزارش
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خبر خوش، زمان واکسیناسیون عمومی کرونا اعلام شد

 بابک عشرتی، معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی ایران درباره جزئیات 
واکسیناسیون کرونا در بین کادر بهداشــت و درمان بیمارستان ها و مراکز 
درمانی تحت پوشش دانشــگاه، گفت: تاکنون طی دو مرحله واکسن کرونا 
دریافت کرده ایم؛ در یک مرحله ۵00 دُز و در مرحله دوم هم ۵300 دُز واکسن 
کرونا دریافت کردیم. بر این اساس تاکنون در دانشگاه مجموعا ۵۸00 دُز واکسن 

کرونا دریافت کرده ایم.
پرسنل ۴ بخش بیمارستان ها در اولویت تزریق واکسن کرونا

وی افزود: بر اساس دستورالعمل باید این واکسن ها را در وهله اول به پرسنل آی سی یو، 
پرسنل بخش های کرونا، بخش های عفونی و بخش اورژانس توزیع می کردیم. در پارت 
دومی که به ما دادند، تعدادی را برای مراکز نگهداری سالمندان و جانبازان ۵۰ درصد به 

بالا که در مراکز خاصی نگهداری می شوند، مشخص کرده بودند.
عشرتی بیان داشت: قسمت اول کار که وسیع تر بود از ۲۱ بهمن ماه آغاز شد. پارت دوم 

را هم تقریبا یک هفته قبل دریافت کردیم که کار را ادامه دادیم.
سفر به شهرهای قرمز و نارنجی ممنوع است/ استان هایی که مقصد مسافران 

هستند بسیج فوق العاده تشکیل دهند
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی ایران ادامه داد: از آنجایی که تعداد دُزهای واکسنی 
که در اختیارمان قرار گرفت، از تعداد پرســنل مان و گروه های مشخص شده کمتر بود، 
توزیع واکسن را در بیمارستان ها بر اساس اولویت بندی معاونت درمان انجام دادیم. اینکه 

چه تعداد واکسن را در هر بیمارستان ارائه دهیم، تقسیم به نسبت کردیم.
وی اضافه کرد: به عنوان مثال ما اگر به طور کلی می توانستیم برای ۳۰ درصد پرسنل واجد 
شرایط و گروه هدف واکسن تزریق کنیم، بررسی کردیم که در هر بیمارستان از آن گروه 

چقدر پرسنل داریم و به تعداد ۳۰ درصد از آن پرسنل واکسن دادیم.
عشرتی افزود: بر این اساس در حال حاضر هم نمی توانیم به تمام افراد حتی در گروه های 
هدف واکسن تزریق کنیم؛ چراکه تعداد واکسن هایی که در اختیار داریم هنوز کم است.

فرآیند واکسیناسیون علیه کرونا در بیمارستان ها
وی گفت: برای تزریق واکسن همکاران مان با رعایت زنجیره سرما، به بیمارستان هایی 
که مشــخص کرده و هماهنگ کرده بودند مراجعه کرده و با کمک سوپروایزر و مترون 
بیمارستان همکاران گروه هدف را بر اساس اولویت تحت واکسیناسیون قرار می دادند. 

عشرتی یادآور شــد: البته باز هم تاکید می کنم که از آنجایی که هنوز تعداد واکسن کم 
است، به تعداد همه همکاران نمی رسد، اما همکاران نگران نباشند و فکر نکنند که دیگر 
واکسن به آنها نمی رسد. پارت های بعدی واکسن می رسد و بر اساس توزیعی که وزارت 
بهداشت برای ما انجام دهد، این روند را ادامه داده، لکه گیری ها را انجام داده و گروه های 

بیشتری را هم تحت پوشش واکسن قرار می دهیم. بنابراین مقداری صبر کنند.
چرا برخی پرسنل گروه هدف هنوز واکسینه نشدند؟

 معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی ایران متذکر شد:حال ممکن است برخی همکاران 
بگویند که ما در بیمارستان هایی هستیم که یک پرسنل در گروه اولویت دار تزریق واکسن، 
هنوز واکسن را تزریق نکرده، اما یک پرسنل از گروه دیگری واکسن را دریافت کرده است. 
این اتفاق رخ می دهد وعجیب نیســت. زیرا بســیاری از همکاران بیمارستان به صورت 

شیفت در گردش فعالیت می کنند.
وی تصریح کرد: ممکن اســت روزی که برای واکسیناســیون به بیمارســتان مراجعه 
می کنند، شیفت یک نفر از گروه های اولویت دار نباشد. در حالی که واکسن کرونا زنجیره 
سرمای خاصی را نیاز دارد. ما واکسن را به صورت فریز شده دریافت می کنیم و باید آن را 

ذوب کرده و تزریق کنیم و دیگر نمی توانیم مجددا آن را فریز کنیم.
عشرتی افزود:  بر این اساس ممکن اســت یکی از همکاران اولویت دار شیفت نباشد، اما 
واکسن هم باید تزریق  شود و ممکن اســت به همکار دیگر یا پرسنلی از گروه های دیگر 
تزریق شود. این موضوع از نظر ما اشکالی ندارد. زیرا ما ترجیح می دهیم که واکسیناسیون 

را سریع تر در بیمارستان انجام دهیم.
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشــکی ایران گفت: برای ما فرقی نمی کند که فردی که 
از سوی بیمارستان به ما معرفی می شود، استخدام اســت، قراردادی است یا دانشجو و 

نت  ید ز ر
است. همین که مترون به ما اعلام کند که این فرد 

در بخش آی سی یو، کرونا، عفونی یا اورژانس کار می کند، تزریق را برایش انجام می دهیم.
لزوم رعایت پروتکل های بهداشتی حتی بعد از تزریق واکسن کرونا

عشــرتی اظهار کرد: موضوع دیگری که وجود دارد، این است که برخی همکاران تصور 
می کنند که اگر واکسن را دریافت کنند، مجوزی است که در ایام عید مسافرت روند  به 
همین دلیل ممکن است برای تزریق واکسن تا قبل ازعید عجله داشته باشند. این موضوع 
به چند دلیل اشتباه است؛ اولا واکسنی که در حال حاضر تزریق می کنیم، باید در دو دُز 
تزریق شود تا به نهایت ایمنی زایی برســد و دُز دوم آن چهار هفته بعد از دریافت دُز اول 

تزریق می شود.
وی یادآورشد: بنابراین با دُز اول ایمنی زایی بدن به صورت کامل اتفاق نمی افتد. دوما، اصلا 
واکسن زدن به این معنی نیست که خیال مان راحت باشد و پروتکل ها را رعایت نکنیم، 
بلکه همچنان باید پروتکل ها را رعایت کرده و هم از خودمــان و هم از دیگران مراقبت 

کنیم. حتی کسی که واکسن می زند، ممکن است ناقل شود.
عشرتی ابراز داشت: بنابراین ممکن است خودش بیمار نشــود، اما ناقل بیماری شده و 
ویروس را منتقل کند. بنابراین حتما باید برای سفر رفتن محدودیت قائل شویم، ماسک 
بزنیم. اصلا به این سمت نرویم که ماسک یا فاصله اجتماعی را برداریم، بنابراین تزریق 

واکسن به معنای کنار گذاشتن پروتکل ها نیست.

درخواستوزارتبهداشتازبهبودیافتگانکرونابرایاهدایپلاسما
سخنگوی وزارت بهداشت با اشاره به تاثیر تزریق پلاسمای خون بهبود یافتگان کرونا 
در روند بهبودی سایر مبتلایان به این بیماری، از بهبودیافتگان کووید۱۹ خواست 
تا نســبت به اهدای پلاســمای خون خود اقدام کنند. دکتر سیما سادات لاری، 
گفت: استفاده از پلاسمای خون بهبود یافتگان کرونا یک روش درمانی برای درمان 
مبتلایان این بیماری است و جدیدترین مطالعات نشان می دهد که تزریق پلاسمای 

بهبودیافتگان کووید۱۹ با بالاترین سطح آنتی بادی در مراحل اولیه بیماری یعنی سه روز 
اول، می تواند نتایج ثمربخشی در کاهش پیشرفت بیماری در میان مبتلایان داشته باشد.وی 
افزود: آمار اهداکنندگان پلاسما از سوی بهبودیافتگان کرونا در کشور حدود ۲ درصد است 
که این عدد در مقایسه با آمار مبتلایان به این بیماری کمتر از حد انتظار است. درخواست ما 
از بهبودیافتگان کرونا این است که به شکرانه بازیابی سلامتی خود در دو ماه ابتدایی پس از 
بهبود بیماری، با حضور در مراکز انتقال خون نسبت به اهدای پلاسمای خون خود و شرکت 

در این عمل ایثارگرانه اقدام کنند.
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 Iran’s largest commercial 
port to be constructed in 
Oman Sea
Iran’s largest commercial port will be constructed 
in the Oman Sea, Managing Director of Ports and 
Maritime Organization (PMO) of Iran Mohammad 
Rastad said on Saturday.
The port will be set up in three phases with a 
capacity of between 100-200 million tons, Rastad 
said, adding that it will become the country's 
largest commercial port.The port will be 
established in the Mobarak mountain range of 
Jask County, Hormuzgan Province, Iran, he noted.
The development and creation of commercial 
ports are of prime importance, he stated, terming 
it as a strategic step by the Ports and Maritime 
Organization on the shores of Makran.

European Firms 
and Hamstrung 
Gov’ts
 A new EU helpdesk for 
European SMEs and 
the slow progress of 
INSTEX were among a 
wide range of topics 
discussed at the Europe-
Iran Business Forum on 
1-3 March.
Ambrosetti Middle East 
and Bourse and Bazaar 
co-organized the major 
online event, which also 
covered the promising 
business opportunities 
in Iran.
Ambassador Michael 
Bock admitted that 
INSTEX, with its barter 
and internal balancing 
system, was not really a 
success story. It had been 
able to establish a viable 
business model, good 
personal relationships 
with STFI in Tehran and 
expanded to a staff of 
seven. 
However, Bock insisted, 
INSTEX and STFI were 
political tools in a larger 
context and could only 
promote humanitarian 
trade if there was the 
same political position in 
Tehran, Berlin, Paris and 
London. Iran rejected the 
small trades suggested 
by EU. Major European 
banks were also still 
treating INSTEX as semi-
poisonous, preferring 
to mitigate its US risk 
by conducting no Iran 
business. 
Dead-End With 
European Banks 
Even when the Joint 
C o m p r e h e n s i v e 
Plan of Action was 
in place in 2016-17, 
several restrictions 
and decisions by 
major European 
banks continued 
to keep European 
business away from 
Iran. President Trump 
unilaterally broke 
US obligations under 
JCPOA in 2018. European 
governments then 
designed regulations to 
protect and European 
multinationals and 
small- and medium-
sized enterprises 
(SMEs) from possible 
e x t r a t e r r i t o r i a l 
US sanctions. The 
multinationals had 
the experience and 
resources to perform 
good due diligence on 
partners, but more often 
conflicting business 
interests in the US. SMEs 
were more free, but they 
often had difficulties 
in understanding the 
US-derived risks of 
otherwise legal business 
in EU. 
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According to an 
IRNA article about 
food security, 
which means 
every citizen’s 
easy access to 
sufficient and 

healthy food, is one of the 
most important concerns 
of every government and 
policymakers around the 
globe, including in the Asia-
Pacific countries. There are 
two ways to achieve that 
objective -- agriculture in 
the mainland or the extra-
territorial agriculture.
In other words, extra-
territorial cultivation, 
which means planting and 
harvesting agricultural 
products aimed at 
ensuring food security for 
the nations and countries 
food industries in lands 
beyond national borders 
that may involve hectares 
of agricultural lands 
outside the country.
Rapid population growth, 
water scarcity, worries 
about the repetition 
of the 2007-2008 
raising food prices and a 
number of other factors 
have encouraged the 
Asia-Oceania region 
countries to get inclined 
towards extra-territorial 
cultivation.
According to the UN 
predictions, the world 
population in the year 
2050 will be around 9.1 
billion people. Meanwhile, 
the accelerating trend of 
migration from villages 
to cities and increased 
income of the middle class 
people leads to growing 
demand for food products 
and this can threaten the 
world food security.
 Countries such as those in 
Africa, south and central 

Asia, Latin America, Russia, 
Ukraine and Australia that 
have lots of lands and water 
for agricultural activities, 
and are at the top of the list 
of destinations for extra-
territorial cultivation.
Agricultural experts 
believe extra-
territorial cultivation 
has lots of privileges, 
such as lowering 
the unemployment 
rate, technological 
development, boosting 
trade, establishment 
of new markets and 
contributing to the 
strengthening of economy 
of the host country.
In Asia-Oceania region 
countries and the Central 
Asian countries due to 
emergence of newly-
independent republics on 
the path of development, 
the path towards progress 
is being paved, because the 
various capacities in those 
regions have attracted 
the attention of many 
countries that are eager to 
have presence there and 
develop interactions with 
the players there.
One of those enthusiastic 
countries for launching 
e x t r a - t e r r i t o r i a l 
cultivation projects 
abroad is Iran, that is due to 
limited agricultural lands 
and water scarcity that 
has increased the Iranian 
officials’ enthusiasm in 

expansion of relations with 
those countries, and can 
play a significant role in 
boosting those countries’ 
economies and economic 
transactions with Iran.
 Among the Asian countries 
China, Kazakhstan, India 
and Malaysia are at the 
top of active countries 
interested in extra-
territorial cultivation.
E x t r a - t e r r i t o r i a l 
cultivation in Iran
ran is located across 
the world drought belt, 
has severe territorial 
temperature differences, 
its annual precipitations 
are one third of the 
world average, has been 
faced with numerous 
droughts during the past 
decades, has high water 
consumption rate, needs 
diversity of food and 
agricultural products, and 
therefore extra-territorial 
cultivation is one of the 
strategies to save Iran from 
water crisis.
xperts believe extra-
territorial cultivation can 
be one of the strategies for 
replacing traditional ways 
of providing agricultural 
products for the nation.
he cabinet ministers in 
the year 2007 ratified 
a bylaw proposed by 
the Agricultural-Jihad 
Ministry in accordance 
with Constitutional Article 
137 for extra-territorial 

cultivation to ensure food 
security for the nation, 
that is still in need of the 
Parliament’s ratification.
uring President Ruhani’s 
tenure the need to resort 
to extra-territorial 
cultivation has been 
several times emphasized.
Various Iranian officials 
have stressed the need 
to be benefited from 
this method, and the US 
sanctions, too, have been 
additionally necessitating 
expediting measures to 
start extra-territorial 
cultivation, as a dire 
national need.
0% of Iran’s quite valuable 
drinking water is now 
used in agricultural 
activities and therefore 
extra-territorial activities 
can also lead to ending 
drinking water scarcity 
in Iran.
Yet, one of the 
disadvantages of extra-
territorial cultivation is 
the losses that the Iranian 
farmers will suffer from if 
proper management is not 
applied.
Therefore, all the details 
of extra-territorial 
cultivation need to be 
studied by national 
programs and planners for 
encountering food security 
so that both ensuring the 
wellbeing of the farmers 
and national food security 
will be achieved.

 Iran, Iraq discuss 
Shalamcheh-Basra railway
Iranian and Iraqi roads ministers discussed 
Shalamcheh-Basra railway connection between the 
two countries.
In a meeting with visiting Iranian Minister of Roads 
and Urban Development Mohammad Eslami on 
Sunday, Iraqi Minister of Transport Nasser Hussein 
Al-Shibli emphasized the need for promoting quality 
of land, sea, air, and rail transport between the two 
countries.
The two sides also stressed the possibility of 
connecting the railway from Shalamcheh to Basra 
province in Iraq.
The prospect of joint cooperation connecting 
Shalamcheh-Basra railway was discussed between 
the two sides as well.
Iraqi transport minister said that his country is 
ready to work on a transit system with the Iranian 
side according to the administrative instructions 
for transit cooperation with neighboring countries 
such as Turkey, Syria and Jordan, and even start of 
cooperation with the Iranian side.
He went on to announce plans to hold meetings to 
resolve remaining issues and finalize an agreement 
between the two countries.
During the meeting, he discussed residents of 
Shatt al-Arab and cooperation of the two sides in 
facilitating navigation for its residents.
Iranian Minister of Roads and Urban Development, 
for his part, pointed to the issue of transportation as 
a "vital lifeline of trade" and expressed readiness of 
the Islamic Republic of Iran to support and mutual 
cooperation and strengthen relations between 
two neighboring countries to improve quality of 
transportation.

Turkey Cuts Gas Import 
From Iran
Turkey’s natural gas import from Iran declined by 
31% in 2020 compared to a year ago. According 
to Barq News, the latest report issued by Ankara-
based Energy Market Regulatory Authority (EMRA) 
indicates that the National Iranian Gas Company’s 
export to the neighbor dropped to 5.3 billion cubic 
meters in 2020.
Although daily supplies to Turkey should be at least 
25 million cubic meters on average, the figure was as 
low as 15 mcm/d last year. NIGC's total gas export to 
Turkey in 2017 was 6 bcm.
On the other hand, Turkey’s gas imports from 
Azerbaijan and Russia increased by 21% (to reach 
11.5 bcm) and 7% (to reach 16 bcm) in 2020, 
respectively.EMRA also said that Turkey bought no 
crude oil from Iran last year.The neighboring state 
purchased close to 6 million tons and 3 million tons 
of crude from Iran in 2017 and 2018 respectively. 
According to EMRA, Turkey stopped buying Iran’s 
electricity in 2018.Turkey is one of Iran’s major 
trading partners in the region, which has come under 
pressure from Washington to stop working with 
Tehran under US economic sanctions against Iran.
According to the latest data released by the Turkish 
Statistical Institute, the neighboring country's trade 
with Iran has suffered a huge decline as the two 
countries have been hit hard by the coronavirus 
plague since early 2020. US sanctions and the 
coronavirus have dramatically shifted a commercial 
relationship between Turkey and Iran that was 
underpinned by visa-free travel and centuries of 
trade and cultural ties.The land crossing between the 
two countries has long been vital for Iran’s efforts to 
access foreign goods, particularly under sanctions 
that cut its economy off from much of the world. For 
decades, Turkey bought Iranian oil and gas, and Iran 
sent tourists and imported Turkish goods.

 Iran is willing to develop extra-territorial cultivation 
in the Asian-Pacific countries as a well-known 
customary in the Asian-Pacific region to ensure food 
security by advancing agricultural products.

Iran considering opportunities for 
Asian extra-territorial cultivation
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%0 of Iran’s 
quite valuable 
drinking water 
is now used in 
agricultural 
activities and 
therefore 
extra-territorial 
activities can also 
lead to ending 
drinking water 
scarcity in Iran.



After this firm 
position of ours, as 
well as Iran's policy 
of suspending the 
implementation 
of the Additional 
Protocol for nuclear 

program, unfortunately, 
Europe and the United States 
again turned to pressure on 
Iran with miscalculation. First, 
they announced that they 
intended to pass a resolution 
against Iran in the Board of 
Governors of International 
atomic energy agency (IAEA), 
but Iran took a firm stand on 
this issue, stating that if this 
happens, the situation will 
become more complicated 
and new measures may be 
taken by Iran. Opposition 
from some other powers, 
such as Russia and China, 
as well as some European 
countries, including Austria, 
led European countries to 
withdrawal the proposed 
resolution against Iran. This 

approach of the Europeans 
was a logical approach and 
did not allow the situation to 
become more complicated and 
the knot of the nuclear deal to 
be blinded, but this does not 
mean that they have done a 
satisfactory action for Iran.
Iran will only be satisfied 
when the sanctions are lifted 
altogether, and I believe that 
retreating from this position 
is a negative point for Iran and 
will allow them to take further 
steps and increase their 
pressure on Iran under such 
headings as human rights.
Iran's action to repeal the 
Additional Protocol is a 
logical and rational step 
within the framework of the 
Nuclear Non-Proliferation 
Treaty, and we have the right 
under Article 36 of the UN 
Security Council that if the 
other party does not fulfill its 
obligations, we will not fulfill 

our obligations. This is a right, 
and so our work is perfectly 
legal, and our demand is 
perfectly acceptable to the 
international community. 
We were supposed to accept 
restrictions in the form of a 
nuclear deal, and the other side 
would lift all sanctions, and our 
financial relationship with the 
world would be normal. We 
implemented the restrictions, 
but the other side did not allow 
our financial relations with the 
world to be normalized, so we 
had the right to set aside our 
core restrictions.
In the current situation, the 
US hegemonic spirit and 
approach against Iran should 
not be allowed to be used again 
during the new US presidency. 
This approach has usually 
been supported by several 
European countries, and we 
should not allow this to happen 
again. Iran must continue to 

stand firm, and we must not 
back down from our position 
until the sanctions are lifted, 
following the policies of 
the Supreme Leader. At the 
same time, we should not 
procrastinate with the United 
States and Europe, because 
the lifting of sanctions and 
the satisfaction of Iran do not 
seem to be a priority for the 
Americans, and Mr. Biden's 
administration currently has 
other priorities at home and 
abroad. Iran officials in this 
situation should not act in such 
a way that people are waiting 
outside and the country's 
economy is suspended from 
the decisions of European 
countries and the United 
States. We must continue the 
path of economic resilience 
and pursue our right-wing 
demands, and this path 
will definitely be in the best 
interest of the Iranian people.

China Says Hopes US Will 
Remove 'Unreasonable' 
Restrictions on Cooperation
The Chinese government’s top diplomat, Wang 
Yi, said on Sunday that Beijing is willing to 
communicate with the United States on the 
basis of mutual respect and hopes Washington 
will remove all “unreasonable” restrictions on 
cooperation as soon as possible.
Last week US President Joe Biden singled out a 
“growing rivalry with China” as a key challenge 
facing the United States, with his top diplomat 
describing the Asian country as “the biggest 
geopolitical test” of this century.
State Councilor Wang, speaking at his annual 
news conference, said differences between 
China and the United States must be managed 
carefully and that the two sides must advocate 
healthy competition not zero-sum finger-
pointing, Reuters reported.
The United States and China are at odds over 
influence in the Indo-Pacific region, Beijing’s 
economic practices, Hong Kong, Taiwan and 
human rights in China’s Xinjiang region.
The Biden administration has indicated it will 
broadly continue a tough approach to China 
taken by former president Donald Trump, but 
do so in coordination will allies.
Biden wants to signal a break with Trump’s 
“America First” approach by re-engaging with 
allies and focusing on multilateral diplomacy, 
while also recognizing the world has changed 
since he served in the Obama administration 
that preceded Trump.
Pope & Sistani meeting NO 
to normalizing with Israeli 
regime
Addressing Pope's visit with Grand Ayat. 
Sistani, Ayatollah Bashir al-Najafi, one of the 
Four Grand Ayatollahs of Najaf, said the last nail 
in the coffin of the plan to normalize relations 
with the Zionist regime is struck.
"In the meeting with Pope, the authority of 
Grand Ayat. Sistani struck the last nail in the 
coffin of the plan to normalize relations with the 
Zionist regime," he said. 
He underscored that "It is not possible for a 
project like this to be verified by Najaf."
The Iraqi Ayatollahi also noted that "Interfaith 
dialogue is not new and Ayatollah Sistani's 
meeting with the Pope is an important step in 
this field."
Following the meeting between the Pope and 
the supreme authority of the Shiites in Iraq, 
Ayatollah Sistani's office said in a statement 
that the meeting discussed the great challenges 
facing humanity in the present era.
Analyzing the released statement, Iraqi 
media outlets reported that the statement 
included seven "Noes":- No to sanctions,- No to 
violence,- No to oppression,- No to poverty,- No 
to suppressing religious freedoms,- No to the 
absence of social freedoms,- No to normalizing 
relations with the Zionist regime.

Mohsen Pakaein:We should not procrastinate 
in the West

 Recent developments against Iran's 
nuclear program in Europe, backed by 
the United States, are largely due to Iran's 
firm stance on the implementation of the 
Supreme Leader's statement that until 
the lifting of sanctions is complete, We 
will not return to our commitments. Only 
when the United States lifts the sanctions 
in practice and this issue is properly 
tested, then Iran is ready to fully fulfill its 
obligations again.
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Iran unveils modern assault rifle
Defense Minister Brigadier General Amir Hatami unveiled Sunday "Masaf" modern assault rifle 
and some other sport weapons designed by Iran.
The unveiling ceremony was held at a local festival in Tehran.
Masaf (battle) is a light weapon with 51 in 7.62 mm caliber whose effective range is 800 meters for 
day sight and 600 meter for thermal.
In the meantime, two Hoomak shotguns, Sorena-2 shotgun and Arta and Tooka air rifles were 
among the Iranian-developed products unveiled.
In a related development, General Hatami said at a ceremony on delivering nine military planes, 10 
choppers and tens of engines to the Iranian Armed Forces in first March that the enemy was in vain 
to defeat Iran through sanctions and restrictions on buying [military] equipment; meanwhile, the 
country conquered the enemy by relying on indigenous capability, building military equipment 
and optimizing defense equipment.

If Zionists do a damn thing, Iran to raze Haifa, Tel Aviv
Iranian Minister of Defense said that Zionists should know that if they do a damn thing, Islamic 
Republic of Iran will raze Tel Aviv and Haifa completely, referring to statement of Leader of Islamic 
Revolution.Speaking in a local ceremony held at Amphitheater of Imam Ali (PBUH) in Imam 
Khomeini (RA) Township on Sunday, Brigadier General Amir Hatami stated, “In today's world, power 
is understood only by the language of force and if any country does not have power, it will remain 
weak.”Under the auspices of the Islamic Revolution, the Islamic Republic of Iran enjoys all different 
dimensions of power in the international arena including regional power and resistance-based power, 
he said, adding that the Resistance groups are the result of the soft power of the Islamic Republic of 
Iran and the Zionist regime has understood the utmost power of the Islamic Republic of Iran well.
Elsewhere in his remarks, Brigadier General Hatami pointed to the successive defeats of the Zionist 
regime after the glorious victory of the Islamic Revolution and noted that no one in the region wants 
the Zionist regime and they (Zionists) have been forced to build a wall around themselves.

We 
implemented 
the 
restrictions, 
but the other 
side did not 
allow our 
financial 
relations with 
the world to be 
normalized, 
so we had the 
right to set 
aside our core 
restrictions.
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Any foreign 
intervention 
in Iraq’s 
internal affairs 
detrimental 
to the country, 
entire region: 
President 
Rouhani
Iran’s president described 
Iraq as a Muslim country 
and a friend of Iran which 
has a very important 
position in the political 
and security interactions 
in the region, and stressed 
the development of 
relations and cooperation 
between the two 
countries in all fields of 
mutual interest.
In a phone conversation 
on Saturday afternoon 
with the Prime Minister of 
Iraq Mustafa Al-Kadhimi, 
President Hassan 
Rouhani preferred to 
the potentials in Iran 
and Iraq for cooperation 
as two neighbouring 
countries, and said, “The 
development of economic 
cooperation alongside 
political relations is very 
important”.
He continued stressing 
that the security, integrity, 
and peace in Iraq is a 
priority for Iran, adding, 
“We are against any kind 
of foreign intervention in 
Iraq’s internal affairs and 
we consider it detrimental 
to the country and the 
entire region”.
The president also 
referred to the billions of 
dollars of Iran’s money 
illegally blocked in Iraq, 
which has not been yet 
released despite the 
promises of Iraqi officials, 
stressing that Iran’s 
assets in Iraq should 
immediately be released.
The president said that 
the presence of American 
troops in regional 
countries, including Iraq, 
Causes instability, adding, 
“The Americans have 
always had a destructive 
role in the region, and 
the acceleration of 
implementing the Iraqi 
parliament’s resolution 
regarding expelling 
American troops from the 
country can help establish 
peace and stability in the 
country and the region”.
Stating that regional 
issues and problems 
need to be resolved 
by regional countries 
themselves, Dr. Rouhani 
emphasized Iran’s 
readiness for cooperation 
with regional countries in 
this regard with the aim of 
preserving security and  
peace.
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Putin’s message for Iran’s Supreme 
Leader delivered to Velayati
Russian ambassador to Tehran Levan Dzhagaryan 
met with senior advisor to the Leader of Iran’s Islamic 
Revolution in International Affairs Ali Akbar Velayati 
and delivered a message from Russian President 
Vladimir Putin for Iran Supreme Leader.
The letter was the response of Russian president 
to Ayatollah Khamenei’s message that was taken to 
Moscow by Iranian Parliament Speaker Mohammad 
Bagher Ghalibaf on February 8.
During the meeting, Velayati described Iran and Russia 
as important friends and sustainable neighbors and 
said, “Long history of commercial, economic, and 
cultural relations are main factor for continuation of 
strategic cooperation in different fields”.

“Relations between Iran and Russia are strategic and 
based on mutual respect,” he stressed.
Referring to some of regional and international 
developments, Velayati said, “Regional relations and 
development led to further cooperation between 
Tehran and Moscow and the visits of officials from the 
two countries is important in the process of relations 
and strengthening interactions”.
He added that an example of the cooperation was 
helping resolve the humanitarian crisis in Syria and 
Armenia-Azerbaijan dispute over Karabakh.
Levan Dzhagaryan, for his part, said, “Strengthening 
mutual relations between Iran and Russia has helped 
boost cooperation and that Moscow and Tehran have 
taken effective steps for upgrading their ties”.
During the meeting, the officials also stressed 
the expansion of relations in defense, oil, nuclear, 

industrial, 
agricultural, and trade fields 

and reviewed the latest regional and international 
developments.

News

Reactivation of JCPOA 
Hinges of Removal of US 
Sanctions: Rouhani
Iranian President Hassan Rouhani said the 
2015 nuclear deal would get rolling again only 
if the US lifts the sanctions on Iran and all parties 
to the multilateral agreement honor their 
commitments.
In a meeting with Irish Minister for Foreign 
Affairs Simon Coveney, held in Tehran on Sunday, 
Rouhani reiterated that reactivation of the Joint 
Comprehensive Plan of Action as a multilateral 
agreement depends on the termination of the 
US sanctions and fulfillment of commitment by 
all parties.
The president also deplored Europe’s inaction 
and failure to honor the nuclear deal, adding, 

“The Islamic Republic of Iran has been 
committed to the JCPOA and saving it, and is the 
only party that has paid a price for it.”
He also reiterated that Iran will resume 
honoring the JCPOA as soon as the US lifts the 
illegal sanctions and abandons the policy of 
threats and pressures.Pointing to Ireland’s 
membership in the UN Security Council and 
the European country’s evenhanded approach, 
Rouhani said, “The Security Council should 
have acted properly against the previous US 
administration because of its violation of the 
(UNSC) Resolution (2231).”Expressing Iran’s 
readiness for cooperation with the international 
organizations in the settlement of regional 
crises, the president said the best way to work 
with Europeans to resolve the problems at the 
bilateral, regional and international levels is 

“negotiations on the basis of mutual respect and 
the avoidance of any threat and pressure.”
He also called for the expansion of economic and 
trade ties between Tehran and Dublin, saying the 
two states have great potential in various fields 
that must be employed.For his part, Coveney said 
Ireland, a non-permanent UNSC member for the 
next two years, can facilitate the implementation 
of the JCPOA and the UNSC Resolution 2231.
Deploring the previous US administration’s 
withdrawal from the nuclear deal as a historic 
mistake, the Irish foreign minister described 
the JCPOA as a valuable international agreement 
contributing to peace.Ireland would do its 
utmost to save the JCPOA and is ready to play any 
possible role in the improvement of situation 
and the restart of negotiations among all JCPOA 
parties, Coveney noted.



Blood donated in Iran safest in world: official
Managing Director of Iran's Blood Transfusion Organization Peyman Eshqi said on Sunday 
that donated blood in Iran is the safest in the world, adding that almost 2.1 million Iranians 
donate blood a year.In an interview with IRNA, Eshqi said that Iran's Blood Transfusion 
Organization (IBTO) is a technical, specialized organization and over 80 percent of its staff 
consists of technical forces.In the meantime, he added, the IBTO is a cultural body that must 
be familiar with culture, interests and motives of the people it is communicating with.Yearly 
blood donation in Iran exceeded 50 million blood units for the first time since the IBTO was 
established 50 years ago, according to the official. He added that over 2.5 million people come 
to blood donation centers annually, but 2.1 million of them are eligible for donation.With a rate 
of 25 donors per 1,000 people, Eshqi stated, Iran's blood donation is at the global standard for 
countries with middle or high income, i.e. 20-30 donors per 1,000.

Iran’s permanent 
representative to Vienna-based 
international organizations 
reiterated that Iran's window of 
opportunity to the West will not 
be open for always.
"European countries and the 
United States are in a position 
to live up to their commitments, 
and they should be aware that 
this window of opportunity 
will not always be open," 
Kazem Gharibabadi told an 
Iranian daily on Sunday. Being 
questioned about the latest 
movement of E3, stepping back 
from their stances toward Iran 
and the drafted anti-Iranian 
resolution, he said: "There is 
no doubt that if the resolution 
was passed, the atmosphere 
of interaction and cooperation 
between Iran and the IAEA 
and the political atmosphere 
surrounding the JCPOA and 
sanctions removal would be 
completely affected for various 
reasons."
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Iran's support for 
Iraq, Syria based on 
fraternity: FM
 Iran's Foreign Ministry said 
on Sunday that the country's 
support for Iraq and Syria in 
the fight against terrorism has 
been based on the principle of 
fraternity, not economic returns.
In a press statement on the 
remarks made by the Secretary of 
Iran's Expediency Discernment 
Council Mohsen Rezaee in a 
recent interview, the ministry 
said that they were personal 
views of the interviewee and far 
from Iran's stance.
"In all cases and occasions, Iran 

rushed to help Iraq and Syria 
governments based on the 
principle of fraternity; this is 
manifested in the fight against 
ISIS," the statement added.
"Understanding the danger of 
terrorism in the region, Iran 
showed up at the request of 
Iraq and Syria governments," 
according to the FM Public 
Relations.Previously, Foreign 
Minister Mohammad Javad 
Zarif took to Twitter to react to 
his remarks, saying: "Iranian 
polity is vibrant & officials 
express diverse opinions But 
those opinions should NOT be 
confused with state policy."

"As Iran's FM & chief nuclear 
negotiator, I will shortly present 
our constructive concrete plan 
of action—through proper 
diplomatic channels," Zarif 
added.
Foreign Ministry spokesman 
Saaeed Khatibzadeh also reacted, 
stressing that any issue related 
to foreign policy would be 
announced only by the Ministry 
of Foreign Affairs and through its 
channels.Speaking to Financial 
Times, Rezaee had suggested 
that Iran's assistance to 
neighboring countries struggling 
with terrorism was done in 
return for economic advantages.

Howard Stoffer who is the Associate 
Professor of university of New Haven 
tells "I believe the Biden Administration 
would like to find a way to improve 
its relationship with Iran, but it must 
conduct that exercise bearing in mind 
how a better relationship would impact 
on Israel, its other friends in the Middle 
East.;" adding that Biden Administration 
will repair its relations with all parts of 
the world, allies, friends and competitors. 
He believes that If Iran and the U.S. could 
reactivate the diplomatic channels that 
were available in the George W. Bush and 
Obama Administrations; it is possible 
that the U.S. could recognize that Iran 
needs financial resources to respond 
effectively against covid19. 
You can read his full interview with ILNA 
news agency as follows:
Q: How can the Biden government help 
Iran without lifting sanctions?
A: It is true that U.S. sanctions on Iran 
have had a significant impact on the 
economy of Iran and its oil exports. 
One factor that you raise is allowing 
enough funding for Iran to purchase 
and distribute vaccines to fight covid 
and inoculate the population from 
this scourge.  If Iran and the U.S. could 
reactivate the diplomatic channels that 
were available in the George W. Bush and 
Obama Administrations, it is possible 
that the U.S. could recognize that Iran 
needs financial resources to respond 
effectively against covid.  Such an action 
may open the way for new discussions 
about the U.S. rejoining the JCPOA and 
Iran agreeing to limit its activities in some 
of the Shia states where instabilities have 
proliferated over the past four years. 
 It is in the interest of both countries to 
find viable ways to solve problems that 

help both sides.  It is possible that covid 
may be the catalyst for such discussions 
and could promote good will on both 
sides to move forward with win-win 
solutions.
Q: How other countries can soften Iran-
U.S. tensions?
A: One way forward might be the U.S. 
encouraging its allies and friends like 
South Korea to provide support for 
Iran to acquire covid vaccines that can 
provide enough of several variants now 
available from Europe, Russia and China 
to inoculate all of its citizens. That would 
be the kind of step that does not try to 
address the whole bilateral relationship 
at once, but could become a foundation 
for rebuilding trust and openness to 
discuss the more difficult and challenging 
issues that confront the U.S. and Iran.
Q: Did Biden wait too long to engage Iran?
A: I believe the Biden Administration 
would like to find a way to improve 
its relationship with Iran, but it must 
conduct that exercise bearing in mind 
how a better relationship would impact 
on Israel, its other friends in the Middle 
East such as Saudi Arabia, the (Persian) 
Gulf States, and Egypt among others, and 
how a return to the JCPOA would in turn 
secure a different Iranian approach to 
Iraq, Syria, Lebanon, and Yemen, and its 
relations with Russia and China as well.  
The mosaic is complex but can be done if 
good will is expressed by all sides. 
Q: How Biden can restore U.S. global 
leadership after Trump’s retreat from 
international institutions?
A: The Biden Administration will repair 
its relations with all parts of the world, 
allies, friends and competitors.  It will 
take time and it will build momentum 
so that the more difficult issues, like 
relations with Iran, will eventually be 
assisted by a much more global American 
approach in its desire for multilateralism 
and participation in international 
organizations again. 

The lawmakers finalized the amended 
budget bill for the upcoming new Iranian 
year (starts March 21) after several 
sessions and debates over the issue over 
the past two weeks.
Last week, Iranian lawmakers approved 
the revenues section in the next fiscal 
year’s budget bill with 198 votes in 
favor, two votes against while four MPs 
abstained from voting.
In the upcoming fiscal year, the operating 
budget, including revenues derived 
mainly from taxation and exports at the 
disposal of the government, has been 
projected to stand at 9,107 trillion rials.
Moreover, revenues earmarked for 
ministries and government institutions 
worth 950.73 trillion rials take the total 
sum of the general budget to 10,058 
trillion rials.
Lawmakers approved the outlines of 
the fiscal 2021-22 budget revised by 
the government on February 16. The 
approval came after the parliamentarians 
had initially rejected the outlines of the 

bill on February 1 and returned it to the 
government for revision.
The operating budget had been initially 
projected to stand at 8,410 trillion 
rials in the original bill, registering a 
47% increase compared with the 
current year’s budget (2020-21). The 
government increased it to 8,546 trillion 
rials in the amendment.
Revenues earmarked for ministries 
and governmental institutions were 
projected to stand at 894 trillion rials 
from 884 trillion rials in the first draft, 
which took the total sum of the general 
budget to 9,440 trillion rials from 9,298 
trillion rials.
The ceiling set for the government’s total 
budget increased from 24,357 trillion 
rials to 24,499 trillion rials.
The budget of state companies, banks 
and for-profit organizations had been 
put at 15,619 trillion rials in the original 
proposal. The government kept the figure 
unchanged in the budget amendment.
Total tax earnings had been set at 2,515 
trillion rials in the first draft.
After the rejection of the first bill, the 
government added 250 trillion rials to 
tax revenues in the amendment. (1USD= 
242,800 rials on Sunday, March 07, 2021)

U.S ex-official: Iran and U.S must activate diplomatic 
channels

Parl. wraps up budget bill discussions

The amendment to the new fiscal year (2022-2021) was 
finalized by legislators in the Parliament on Saturday.

A member of U.S National Security Department says that it 
is in the interest of both countries –Iran and Unites states- to 
find viable ways to solve problems that help both sides.

The pope’s 
whirlwind four-
day tour will take 
him by plane, 
helicopter and 
cars to four cities, 
including areas 
that most foreign 
dignitaries are 
unable to reach, 
let alone in such 
a short space of 
time.

The Biden 
Administration 
will repair its 
relations with 
all parts of the 
world, allies, 
friends and 
competitors.  
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مرغ تنظیم بازاری نداریم؛ در صف بایستید!
ایسنا: مشاهدات میدانی حاکی از آن اســت که همچنان تنش در بازار مرغ وجود دارد و به نظر می رسد وعده 
مسئولان مربوطه مبنی بر تامین بازار شب عید و کاهش قیمت ها هنوز عملیاتی نشده است. در حالی که گفته شده 
قیمت مرغ بایستی در خرده فروشی های سطح شهر کیلویی 20 هزار و 400 تومان باشد و مراکز خرده فروشی از 
قطعه بندی کردن مرغ و فروش آن با قیمت های بالاتر خودداری کنند، اما مشاهدات میدانی حاکی از آن است که 

یا برخی از خرده فروشی ها مرغ کیلویی 20 هزار و 400 تومانی ندارند، یا با قیمت های بالاتر یعنی 28 هزارتومان، مرغ 
را عرضه می کنند یا اینکه همچنان اقدام به قطعه بندی کردن و فروش قطعات مرغ با قیمت های مختلف می کنند. این 

در حالی است که چندی پیش مسئولان مربوطه در وزارت جهاد کشاورزی و وزارت صمت وعده کاهش قیمت مرغ و عرضه 
آن با قیمت مناسب در بازار را داده بودند. در بررسی های میدانی ) روز شنبه 16 اسفند( برخی از فروشندگان گفتند که نتوانستند 

حواله مرغ تنظیم بازاری دریافت کنند و به همین دلیل مرغ 20 هزار و 400 تومانی ندارند. برخی از آنها نیز بیان کردند که خودشان نیز مرغ 
را گرانتر از نرخ مصوب خریداری می کنند و به همین دلیل نمی توانند آن را کیلویی 20 هزار و 400 تومان بفروشند. عده ای هم تنها مرغ قطعه بندی 
شده با قیمت های مختلف مثل هرکیلو ران تازه حدود 29 هزار تومان و هرکیلو سینه حدود 59 هزار تومان به مشتریان عرضه می کنند. گفتنی است 

که در بررسی از چندین محله تنها یک مغازه اقدام به فروش مرغ 20 هزار و 400 تومانی می کرد که صف طولانی هم جلوی آن تشکیل شده بود.

جزئیات افزایش حقوق کارکنان و بازنشستگان و دریافتی بالای ۱۰ میلیون
افزایش 25 درصدی حقوق کارکنان و بازنشستگان در شرایطی در مجلس مصوب شد که دریافتی های بالای 
10 میلیون تومان مشمول این 25 درصد نشده و فقط به میزان ثابت دو میلیون و 500 هزار تومان افزایش 
حقوق دارند. سخنگوی بودجه 1400 و همچنین رئیس امور پایش تعهدات دولت و تجهیز منابع سازمان برنامه 
و بودجه، در رابطه با تغییرات حقوقی اعمال شده برای کارکنان و بازنشستگان در جریان بررسی لایحه بودجه در 

مجلس توضیحاتی ارائه کرده است. وی گفت که پیشنهاد دولت افزایش ضریب حقوق گروه های مختلف حقوق 
بگیر در دستگاههای اجرایی با 25 درصد بود و  حداقل پرداختی سه میلیون و 500 هزار تومان پیش بینی شد که این 

موضوع برای بازنشستگان نیز عمومیت داشت. خانلو با اشاره به تغییراتی که در جریان بررسی لایحه بودجه در کمیسیون 
تلفیق برای افزایش حقوق اعمال و مصوب شده است افزود: در نهایت آنچه که مصوب شده به نحوی است که افزایش حقوق 

کارکنان  و بازنشستگان بیش از 25 درصد نیست و نسبت به آخرین حکم کارگزینی آنها درسال 1۳99 اعمال می شود، اما این 25 درصد مشمول 
تمامی کارکنان و بازنشستگان نمی شود. سخنگوی ستاد بودجه با اشاره به مصوبه مجلس مبنی بر اینکه میزان افزایش حقوق هیچ فردی نسبت به 
سال جاری نباید بیش از دو میلیون و 500 هزار تومان باشد توضیح داد: در این شرایط حقوق های بالای 10 میلیون تومان به هیچ عنوان مشمول 

افزایش 25 درصدی حقوق نشده و فقط رقم ثابت دو میلیون و 500 هزار تومان به آنها اختصاص پیدا می کند.
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 در حال حاضر کرایه 
یک مغازه بین ۸۰ تا 
۱۳۰ میلیون تومان 
است، مغازه دار نیز 

باید این هزینه را 
از مشتری بگیرد 

بنابراین قیمت 
محصولات را بالا 

می برد

اقتصاد ایران
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مسکن هم مافیایی شد!

 فروش ساختمان
 ۵۰۰ درصد گران تر از 

بهای تمام شده
رئیس اتحادیه مشاوران املاک کشور 
گفت: برخی از ســازندگان به دنبال 
ســودهای نجومی از بازار مســکن 
هســتند که این امر تنش زا است و 

ایجاد التهاب می کند.
مصطفی قلی خسروی رئیس اتحادیه 
مشــاوران املاک کشــور با انتقاد از 
جوســازی بعضی ســازندگان برای 
القای چشــم انداز افزایش قیمت در 
بازار مسکن گفت: برخی فعالان حوزه 
ساخت و ساز تنها برای ایجاد جو روانی 
در بازار مسکن،  اقدام به افزایش قیمت 
ملک خود می کنند و نمی دانیم واقعا 
به چه بهانه و چــه دلیلی چنین جو 

سازی ها را انجام می دهند.
او با بیان اینکه بسیاری از کارشناسان 
اعلام می کنند که قیمت سیمان در 
هفته های گذشته افزایش یافته است 
بنابراین باید قیمت مسکن هم باید 
افزایش یابد افزود: ما به هیچ عنوان 
اجازه چنین دخالت هایی برای گران 
کردن مســکن را نمی دهیم چراکه 
سیمان تاثیر بســیار کمی در قیمت 

تمام شده ساخت مسکن دارد.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک کشور 
با تاکید بر اینکه ســیمان یکی از کم 
اثرترین مولفه ها در قیمت تمام شده 
مسکن است افزود: همه می دانیم که 
آیتم اصلی در قیمت مسکن، زمین 
است و مولفه های دیگر مثل دستمزد، 
عوارض شــهرداری، نظام مهندسی 
و مصالح ساختمانی در اولویت های 

بعدی قرار دارند.
خســروی با بیان اینکه 85 درصد از 
مصالح ســاختمانی در داخل کشور 
تولید می شــود اظهار کرد: چرا باید 
تولیدکنندگان و فروشندگان مصالح 
ســاختمانی، این بازار را بــا نرخ ارز 
تراز کنند؟ سازندگان هم به محض 
اینکه نرخ یکی از مصالح بالا می رود، 
چندین درصد روی قیمت پیشنهادی 

می گذارند.
این مقام مسئول توضیح داد: به عنوان 
مثال قیمت فــولاد 5 درصد افزایش 
پیدا می کند. اگر این نســبت را در 
قیمت تمام شده مسکن حساب کنیم 
شاید کمتر از یک صدم درصد باشد 
اما برخی سازندگان با استفاده از جو 
روانی تلاش می کنند، قیمت خانه را 

هم 5 درصد گران کنند.
او بیان کرد: خوشبختانه شرایط فعلی 
بازار اجازه ایجاد التهاب را به این افراد 
نمی دهد. رئیس اتحادیه مشــاوران 
املاک کشور همچنین درباره پیش 
بینی وضعیت بازار مسکن گفت: بازار 
مسکن در عین حال که کند حرکت 
می کند، نسبت به نوسانات نرخ ارز، 
واکنش میان مدت نشــان می دهد 
بنابراین دولت باید تــلاش کند در 

درجه اول قیمت ارز را ثابت نگه دارد.
او با بیان اینکه وضع پایه های مالیاتی 
نیز اقــدام بعدی در راســتای ثبات 
بازار خواهد بود، افزود: خوشبختانه 
با اقدامــات وزیر راه و شهرســازی و 
نمایندگان مجلس، طرح مالیات بر 
خانه های خالــی در مرحله اجرایی 
قرار گرفته است که این خود زمینه 
ساز تلنگرهای مثبت در حوزه مسکن 
خواهد شد. خسروی تصریح کرد: اگر 
مالیات خانه های لوکــس و مالیات 
بر عایدی ســرمایه نیز اجرا شود به 
طور قطع بازار مســکن بــه آرامش 
بیشتری می رســد. رئیس اتحادیه 
مشاوران املاک کشور با بیان اینکه 
فعالان حوزه ساخت و ساز مولد بخش 
پیشران مسکن هستند، تصریح کرد: 
هیچکس با ســازندگان خوشنام و 
منصف مشــکلی ندارد بلکه مشکل 
اصلی مربوط به معدودی از سازندگان 
است که ســودهای 500 درصدی از 

بازار مسکن مطالبه می کنند.

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

رهبــر انقــلاب در روز 
درختــکاری بــا ابــراز 
ناخرسندی از گرانی ها و 
مشکلات معیشتی، گفتند: 
این وضع در آستانه عید 
غصه بزرگی ایجاد کرده 
است. البته اجناس مانند 
میوه ها فراوان است اما قیمت ها بسیار 
بالا اســت که ســود این قیمت بالا هم 
به جیب باغــداران زحمتکش نمی رود 
بلکه نصیــب دلال ها و واســطه های 
 ســودجو می شــود و ضرر آن به مردم

 می رسد.

   هزینه های تولید بالا رفته است
در این میان فعــالان بخش خصوصی و 
صنعت میوه دلایل مختلفی را برای این 
گرانی عنوان می کننــد؛ حضور پررنگ 
دلالان تا افزایش هزینه هــای تولید و 
عدم نظارت بر کار مراکز خرده فروشی 
از جمله دلایلی است که برای گرانی میوه 
اعلام می شود. در همین زمینه مجتبی 
شــادلو، نایب رئیس اتحادیه باغداران 
کشور و رئیس اتحادیه باغداران استان 

تهران در گفتگو با خبرنگار مهر درباره 
علل گرانی میوه در بــازار گفت: قیمت 
تمام شده تولید در سال جاری افزایش 
بسیار زیادی داشته به عنوان مثال قیمت 
نهاده های تولید بیش از سه برابر، قیمت 
ماشین آلات و مکانیزاسیون کشاورزی 
بیش از چهار برابر و قیمت لوازم و وسایل 
جمع آوری از جمله سبد و پوشال بیش 
از چهار برابر شده اســت. بنابراین تمام 
این هزینه ها به تولید تحمیل و قیمت 
محصول نهایی )میوه( نیز افزایش پیدا 

می کند.
این فعال بخش خصوصی با اشــاره به 
اینکه تولیدکننده نمی توانــد تولید را 
متوقف کند، گفــت: بنابراین همه باید 
بپذیرند که هزینه تولید افزایش یافته 

است.
وی ادامه داد: به عنوان مثال قیمت هر 
کیلوگرم کود آهن سال گذشته همین 
موقع 50 تا 60 هــزار تومان بوده اما هم 
اکنون به ۳50 هزار تومان رسیده است 
همچنین قیمت هر کیسه کود فسفاته 
پارسال 100 هزار تومان بوده اما امسال 

به 500 هزار تومان رسیده است.
شادلو در بخش دیگری از سخنان خود 
در تشریح توزیع میوه از باغ تا مراکز خرده 
فروشی گفت: ۷0 تا 80 درصد افرادی که 
در میادین عمده فروشی میوه و تره بار 
فعالیت می کنند امانت فروش هستند و 
باغدار از میان این افراد فرد مورد اعتماد 

خود را پیدا و محصولش را برای او ارسال 
می کند، حجره دار نیــز برای محصول 
باغدار مشتری پیدا می کند و حق العمل 
کار خود را که بین 5 تا 10 درصد است، 
برمی دارد و در نهایت محصول در مراکز 

عمده فروشی کشف قیمت می شود.
قیمت در خرده فروشی ها 4 برابر میادین 
عمده فروشــی است و کســی نظارت 

نمی کند
وی اضافه کــرد: محصولی که در مراکز 
عمده فروشــی به عنوان مثال 10 هزار 
تومان قیمت می خورد با حدود ۳0 تا ۳5 
درصد سود برای میوه فروش خرد باید 
حدود 1۳ هزار تومان به مصرف کننده 
نهایی عرضه شود اما متأسفانه می بینیم 
گاهی تا سه الی چهار برابر قیمت عمده 
فروشــی در مغازه ها محصول به فروش 

می رسد.
شادلو با اشاره به اینکه این کار علاوه بر 
اینکه از نظر شرعی و قانونی مشکل دارد 
باعث از دست رفتن تدریجی مشتری ها 
هم می شــود، گفت: متأســفانه خرده 
فروشــی ها بعضاً اقدام به گران فروشی 
می کنند و نظارتی بر کار آنها وجود ندارد.

رئیس اتحادیه باغداران اســتان تهران 
درباره اینکه گفته می شود دلالان عامل 
اصلی نابسامانی این بازار هستند، گفت: 
دلالان در این زنجیــره جزو حداقل ها 
هستند و دلایل اصلی علاوه بر افزایش 
هزینه تمام شده تولید گرانفروشی است 

که در خرده فروشی ها اتفاق می افتد و 
متأسفانه نظارتی نیز بر این مراکز نیست.

شادلو ادامه داد: سال گذشته میانگین 
قیمت مرکبات با توجه به کیفیت آنها 
بین 5 تا 10 هزار تومان بوده که این رقم 
بین 10 تا 1۳ هزار تومان است همچنین 
میانگین قیمت سیب پارسال ۷ تا 9 هزار 
تومان و امســال از حدود ۷ تا 1۳ هزار 
تومان اســت. یعنی چیزی حدود 40 
درصد افزایش قیمت در این زمینه اتفاق 
افتاده اما اگر شــما در یک کوچه از سه 
مرکز خرده فروشی قیمت میوه بگیرید 

هر کدام یک قیمت را اعلام می کند.

   از تولید تــا توزیع میوه باید در 
قالب یک زنجیره باشد

در ادامه یک منبع آگاه در وزارت جهاد 
کشاورزی که نمی خواســت نامش در 
گزارش ذکر شود در گفتگو با خبرنگار 
مهر، افزایش هزینه برای فروشــندگان 
را از جمله دلایل گران فروشی و خرده 
فروشــی ها عنوان کرد و گفت: در حال 
حاضر کرایه یک مغازه بین 80 تا 1۳0 
میلیون تومان است، مغازه دار نیز باید این 
هزینه را از مشتری بگیرد بنابراین قیمت 

محصولات را بالا می برد.
وی همچنین با انتقــاد از عدم نظارت و 

نابسامانی ها در مدیریت شهری گفت: 
از تولید تا توزیع میوه همه باید در یک 
زنجیره قرار بگیرند تا هر کس نخواهد 
جداگانه سود بیشتری ببرد اگر که باغدار، 
بازرگان و واسطه ها در یک زنجیره باشند 

این مساله کاملاً ساماندهی می شود.
این منبــع آگاه همچنین با اشــاره به 
افزایش هزینه هــای تولید گفت: علاوه 
بر نهاده ها، کرایه هــای حمل و نقل نیز 
افزایش بسیار چشمگیری نسبت به سال 
گذشته داشته و بنابراین تمام افزایش 
 این هزینه ها روی قیمــت نهایی تأثیر 

می گذارد.

سایه اجاره بهای نجومی بر گرانفروشی میوه سنگینی می کند؛ 

بی سر و سامانی بازار میوه
بی سر و سامانی و افزایش قیمت میوه چنان اوج گرفته که 
رهبرانقلاب نیز نسبت به آن انتقاد کرده اند؛ گرانفروشی 
که برخی فعــالان بازار معتقدند اجــاره بهای نجومی 

مغازه ها عامل مهمی در شکل گیری آن است.

بازار

قیمت انواع شامپو فرش در بازار چقدر است؟
شامپو فرش بس مدل آبی حجم 1000 میلی لیتر به قیمت 20 هزار و 200 تومان در بازار به فروش می رسد.

 قیمت انواع شامپو فرش در بازار به شرح  زیر است:

قیمت )تومان( نام کالا 

1۷,880 شامپو فرش گلرنگ مدل White حجم 1000 میلی گرم

20,200 شامپو فرش بس مدل آبی حجم 1000 میلی لیتر

۳5,900 شامپو فرش نانوزیت کد ۳01484۳ حجم 1 لیتر

22,450 شامپو فرش پاکناز مدل Strong Cleaner حجم 1000 میلی لیتر

۳5,000 شامپو مبل هکش مدل 20620۷ حجم 400 میلی لیتر

6۳,000 شامپو فرش ونیش مدل  ۳In1به همراه اسپری خوشبوکننده ایرویک مدل 
Vanilla

۳۷,900 شامپو فرش اتک مدل Blue_ATA_K حجم 1 لیتر

22,800 شامپو فرش هگزان کد 01 حجم 1000 میلی لیتر

85,000 شامپو فرش ونیش مدل Kola Hali حجم 800 میلی لیتر

حقوق و دستمزد

برای دستمزد کارگران هوشیارانه تصمیم بگیریم!
رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران با انتقاد شدید از حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی کالاهای اساسی در 

بودجه ۱۴۰۰ گفت: این تصمیم ریشه به تیشه جامعه ۴۲ میلیون نفری کارگری است.

ناصر چمنی در ارزیابی افزایش حداقل دستمزد کارگران برای سال 1400 اظهار کرد: کارگران در فیش های حقوقی خود 
به جز پایه حقوق یک بن خواربار و یک حق مسکن دارند و اگر متاهل باشند حق اولاد و عائله مندی به آن اضافه می شود 
ولی مثل کارمندان رسمی دولت رفاهیات و پاداش و حق سفر و ماموریت ندارند و دریافتی آنها صرف هزینه های خورد و 
خوراک، درمان، اجاره بها و ایاب و ذهاب می شود. وی با بیان اینکه مزایای جانبی مزد جدا از پایه حقوق است، افزود: حداقل 
حقوق کارگران امسال به یک میلیون و 912 هزار تومان افزایش یافت که با دو میلیون و 800 هزار تومانی که نمایندگان 
کارگری تلاش کردند در شورای عالی کار به تصویب برسد فاصله زیادی داشت، هرچند عده ای خواستند بگویند با حق 
مسکن ۳00 هزار تومانی و بن خواربار 400 هزار تومانی به دو میلیون و 800 هزار تومان رسید. رئیس کانون عالی انجمن 
های صنفی کارگران ادامه داد:همین حالا یک کارگر مجرد دو میلیون و 800 هزار تومان نمی گیرد و اگر متاهل باشد به 
برکت حق اولاد یک فرزند و دو فرزند است که این رقم یا بیشتر از آن را دریافت می کند. چمنی درباره احتمال عدم افزایش 
حق مسکن و بن خواربار کارگران در شورای عالی کار گفت: اینکه امسال حق مسکن ۳00 هزار تومان شده پس نباید برای 
سال 1400 افزایش یابد به هیچ وجه قابل قبول و پذیرش نیست. مزایای جانبی مزد در کنار افزایش سالانه حداقل دستمزد 

باید افزایش پیدا کند و معیشت و قدرت خرید کارگران به همین مزایا و پایه مزد در فیش های حقوقی وابسته است.
این مقام ارشد کارگری با انتقاد شدید از حذف ارز 4200 تومانی کالاهای اساسی در بودجه 1400 گفت: این تصمیم ریشه 
به تیشه جامعه 42 میلیون نفری کارگری است و نگرانی از آزاد شدن قیمتها در سال آینده را به دنبال دارد، تصور اینکه چه 

شرایطی بر بازارهای مسکن، خوراکی ها، میوه و کالاهای اساسی حاکم شود، قابل پیش بینی نیست.
وی در عین حال با بیان اینکه شورای عالی کار شورایی سه جانبه و متشکل از دولت، نماینده کارگر و کارفرما است اظهار 
کرد: در یک شورای سه جانبه باید برای دستمزد هم سه جانبه تصمیم گرفته شود و معنی ندارد یک نماینده دولت که 
در شورا به او جایگاه داده شده اعلام کند حقوق کارگران نباید بیشتر از 15 درصد افزایش پیدا کند، در غیر این صورت چه 
نیازی به حضور نماینده کارفرما و کارگر در شورا است؟ اگر اتفاق امسال یکبار دیگر تکرار شود نمایندگان کارگری ممکن 

است صورتجلسه مزد را باز هم امضا نکنند.



  کارمند دفتری آقا،   زیر ۳۰ سال
ICDL آشنایی کامل به کامپیوتر، فضای مجازی و 

 آشنایی به حسابداری
جهت کار در شرکت آرتیران )پخش پارچه، پرده و مبل(

محدوده هشت بهشت غربی، گلزار شمالی
ارسال رزومه به واتساپ: ۰912221822۰

یک شــرکت معتبر در زمینه مواد غذایی دعوت به 
همکاری می کند:

1- نیروی ساده کمکی آقا 
جهت  تدارکات و انجام امور جانبی

2- تعدادی  کارشناس فروش خانم و آقا، 
مسلط به زبان  انگلیسی

همراه با ســرویس رفت و برگشــت + بیمه + حقوق 
مکفی+پورسانت عالی

محل کار: بالاتر از شهرک صنعتی جی
ارسال رزومه به واتساپ: ۰91۰4674572

تعدادی  راننده با  اتومبیل
   درآمد روزانه بالای ۳5۰۰۰۰ تومان و روزهای تعطیل 

45۰۰۰۰تومان
  ساعت کار  اختیاری هست

  نوع ماشین فرقی ندارد،   مجرد و متاهل
  کار در  تاکسی تلفنی،  با سهمیه بنزین،   دوگانه سوز

همراه: ۰91۳1۳7۳۰5۳

از واجدین شرایط خانم و آقا با فن بیان عالي دعوت 
به همکاري مي شود:

1- در آمد بالاي 2میلیون در ماه+بیمه+آموزش  رایگان
2- به صورت  نیمه وقت 

۳- بدون محدودیت سني، سابقه کاري و تحصیلات 
تخصصي در این زمینه

۰9۰141944۳4   -  ۰9۰2۳۳946۰۰ 

 استخدام در  تولیدی پوشاک ورزشی
1- تعدادی  چرخکار »زیگزاک زن« 

2- وردست  اتو کار 
۳- وردست  برشکار

4-  وردست ساده 
محدوده چهار راه تختی-  ۰9۳7۰۰5۳677 

به نیروی  آقا جهت  امور دفتری کار در  انبار نیازمندیم. 
 2۰ تا5۰سال  - حقوق توافقی

* بازنشسته نباشه*
  ۰91۳59۳2964  

  منشی خانم ، حقوق ماهیانه بالاتر از اداره کار
با روابط عمومی بالا

آشنا به  کامپیوتر
خیابان توحید میانی،  تلفن: ۳62872۳6

  نیروی ساده آقا
حقوق 2میلیون  + با جای خواب 

 رده سنی 15 الی 4۰سال،   کار در  رستوران
همراه: ۰91۳425872۰

  کارشناس فروش 
تعداد: 5 نفر، ساکن یزد یا اصفهان

داری وسیله نقلیه شخصی
ترجیحا آشنا با زبان انگلیسی

دارای سابقه کاری مرتبط
حقوق: قانون کار+ مزایا )1 تا 2 درصد پورسانت (+ پاداش

بیمه دارد
samirahoseinizade@gmail.com :ایمیل

استحدام شرکت هلدینگ پارس
مترجم زبان  

تسلط به زبان انگلیسی
مهارت سرچ بالا و ترجمه در تمام زمینه های تخصصی

توانمند در ترجمه ی روان و ساده و انتقال تمامی مفاهیم 
با بیانی گویا به زبان مقصد

مهارت ادیت ترجمه های انجام شده
روحیه کار تیمی

حقوق ثابت + بیمه + اضافــه کاری + پاداش + مزایای 
شرکت

متقاضیان واجد شــرایط می توانند از طریق شماره  
ارتباطی اعلام شده در آگهی درخواست خود را جهت 

استخدام ثبت نمایند.
۰9۳۰1128922

   هولدینگ سرمایه برتر
مدرس درتمامی   زمینه های آموزشی

کارمند اداری
بازاریاب حرفه ای

ادمین حرفه ای تبادلات 
۰91۳8888۳96

به تعدادی  موتور سوار با موتورسیکلت نیازمندیم.
ساعت کار اختیاری

نوع موتور فرقی ندارد
درآمد روزانه بالای ۳۰۰۰۰۰تومان

همراه: ۰91۳126۰752     تلفن:۳2۳5۰2۰2

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

به  نیروی فنی و  جوشکار برق )کارگر ماهر ( آقا
 جهت کاردر  شرکت تولیدی سنگ نیازمندیم .

 ۳۰ تا ۳5سال 
ساعت کار : 8صبح تا5عصر 

فقط ساعت تماس:9صبح تا2ظهر 
حقوق اداره کار +بیمه +   سنوات + عیدی

 ۰91۳21422۰۳
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۰8
اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

آغاز به کار نخستین هلدینگ توسعه خانه های سنتی و گردشگری غذا در ایران
 استارت آپ های گردشگری به حفظ و توسعه خانه های سنتی و گردشــگری غذا در ایران ورود کرده اند و با 
تشکیل یک هلدینگ ورود به »فود توریسم« و »توسعه اقامتگاه های سنتی« را اعلام کردند. براساس اعلام 
هلدینگ دیبار متشکل از استارت آپ های گردشگری کشــور، ایران با دارا بودن تنوع اقلیمی وتاریخ چند 
هزارساله ومعماری دوره های مختلف و همچنین برخورداری بیش از ۲ هزار ۵۰۰ نوع خوراک، شامل انواع 

سوپ ها، آش، نان، دمنوش ها و شربت های متنوع سنتی، یکی از کشور های برجسته در ظرفیت های کم نظیر 
خانه های تاریخی و گردشگری غذا است. این هلدینگ اعلام کرد: برغم برنامه ریزی و اجرای برنامه های مختلف 

بخش های دولتی و خصوصی در دو دهه اخیر برای مرمت و احیای خانه های تاریخی و سنتی و نیز برگزاری جشنواره های 
معرفی گردشگری غذای ایرانی و گیاهان دارویی، نتیجه ای برای معرفی و استفاده از ظرفیت های کم نظیر کشور حاصل نشده است.  

هلدینگ دیبار اعلام کرده ست که رشد و توسعه گردشگری غذا و توسعه خانه های سنتی، می تواند در تحرک و پویایی، توسعه همه جانبه و پایدار 
گردشگری به ویژه در جوامع محلی و روستایی نقش مهمی ایفا کند و برهمین اساس نیز جمعی از علاقمندان به این عرصه، هلدینگ دیبار را در سال 
۹۸ پایه گذاری کردند و به عنوان نخستین شرکت هلدینگ توسعه خانه های سنتی و فود توریسم از سال ۹۹ با هدف بهره گیری از روش های متداول 
جهانی، استاندارد ها و فناوری های نوین و با بهره گیری از تجارب مدیران خلاق گردشگری و جمعی از استارت آپ های این عرصه راه اندازی کردند. 

منبع: کتاب استراتژی کسب و کار
یادداشـــت

ISFAHAN
N E W S

پیشنهاد عجیب راننده  برای جبران خسارت؛ 

بیت کوین می دهم!

بعضی مواقع برخــی از افراد در 
زمان تصادف، بــرای پرداخت 
خسارت پیشنهاداتی را مطرح 

می کنند که دور از ذهن است.

 شنیدن پرداخت خسارت های عجیب و 
غریب هنگام تصادف، همیشه برای افراد 

جالب و حیرت انگیز است.
چند روز پیش بود که یکی از این اتفاقات جالب در اتوبان صدر تهران، رخ داد. در این تصادف یک دستگاه ماکسیما با  
یک دستگاه زانتیا برخورد کرده بود البته تا اینجا همه چیز عادی بود و روند معمول در صحنه تصادف را می گذراند. نکته 
قابل تامل اینجاست که راننده ماکسیما که به خودروی زانتیا خسارت وارد کرده بود، با آرامش تمام به راننده خودروی 

خسارت دیده گفت: »کیف پول الکترونیکی دارید؟ جای خسارتتان بیت کوین می دهم؟«
در ادامه راننده خودروی خسارت دیده هم این پیشنهاد را پذیرفت و در نتیجه خودروهای خود را برای مبادله بیت 

کوین به کنار اتوبان انتقال دادند.
گرچه رد و بدل کردن بیت کوین برای جبران خسارت موضوع جدید و منحصر به فردی است اما پرداخت خسارت های 
تصادف به جایی رسیده بود که سال گذشته زمانی که بورس در شــرایط ایده آل و اوج خود قرار داشت، برخی از 

سهامداران به جای پرداخت خسارت به فرد شاکی پیشنهاد سهام می دادند.
این خبر در گوش ها چرخید و در فضای مجازی هم بسیار جنجال به پا کرد. پس از انتشار این خبر بسیاری از افراد 
این رویه را برای جبران یا دریافت خسارت های تصادف خود انتخاب کردند. البته شنیدن خبر رد و بدل کردن سهام 
برای جبران خسارت زمانی جالب تر می شود که بدانید, فردی که در مقابل دریافت پول، برای جبران خسارت سهام 
دریافت کرده بود، در روزهایی که بورس روندی کاهشی به خود گرفته، با شخص مقصر حادثه تماس گرفته و خسارت 

واقعی و ریالی خود را طلب کرده بود! 
حال آنکه بسیاری از افرادی که در عوض خسارت تصادف خود، سهام دریافت می کردند، به روند چند ساعته انتقال 

سهام واقف بودند، اما در مورد رد و بدل کردن ارزهای دیجیتال همچنان ابهاماتی وجود دارد.

  در عرض چند دقیقه ارز دیجیتال  مبادله می شود!
میرزایی کارشناس اقتصادی در خصوص مبادله رمز ارزها به جای خسارت اظهار کرد: در بسیاری از کشورها، مبادله 

ارزهای دیجیتال در مقابل خدمات امری طبیعی است.
او ادامه داد: اگر دو فرد قصد مبادله  ارز دیجیتال به هر جهت داشته باشند، می توانند در عرض چند دقیقه اقدام به 
مبادله ارز دیجیتال  کنند.  در کشورهای دیگر که ارز دیجیتال گستردگی بیشتری دارد، مردم برای پرداخت صورت 

حساب رستوران هم از رمز ارز استفاده می کنند.

  دریافت خسارت  بیت کوینی, امری قانونی است!
این مسائل در صورتی رخ می دهد که مسئولان بیمه مرکزی آن را قانونی تلقی می کنند.

میرقاسمی معاون حقوقی بیمه مرکزی در پاسخ به این سوال که »آیا داد و ستد کردن بیت کوین برای جبران خسارت 
قانونی است؟« گفت:  این امر خلاف قانون نیست  و  البته به بیمه هم مربوط نیست که  مردم برای جبران خسارت از 

ارز دیجیتال یا پول استفاده می کنند.
این مقام مسئول تصریح کرد: شرکت های بیمه ای حق ندارند برای پرداخت خسارت از رمز ارزها استفاده کنند اما مردم 
عادی برای پرداخت و دریافت خسارت خود، آزاد هستند که از هر طریقی خسارت را دریافت یا پرداخت کنند. در این 

مسئله دو طرف )زیان دیده( و )بدهکار( باید تصمیم  بگیرند و به شرکت های بیمه ای این مسئله مربوط نمی شود.
کلام آخر اینکه در شــرایطی که هنوز تکلیف قانونی یا غیرقانونی بودن خرید و فروش ارزهای دیجیتال در کشور 
مشخص نشده است، چطور مقصر و خسارت دیده حاضر هستند برای جبران خسارت از ارزهای دیجیتال استفاده 

کنند؟

باشگاه خبرنگاران جوان
گــــــزارش

رمز ارز

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  رضا محزونیه 
سر دبیر: مرضیه ربیعی

دفتراصفهان : میدان احمد آباد،ابتدای خیابان شهیدمفتح )بهرام(   ساختمان حورا
 تلفن:031-32274500    

روابط عمومی:تلفن: 32274515-031  فاکس: 32274502ـ 031 
سازمان آگهی های اصفهان:32274518 - 32274517     32274512 - 32274506 ـ 031  

فاکس بازرگانی اصفهان : 32274511- 32274507ـ 031
 چاپ: رنگین کمان

امور مشترکین اصفهان: 031-32274508

بازارهای جدید خلق کنید؛

چهار مسیر برای رسیدن به یک هدف!

برای خلق یک بازار 
جدید باید همه 
کارهایی که در 

گذشته انجام داده  اید 
را کنار بگذارید. 

اغلب، شرکت ها واقعا 
بازار جدیدی خلق 

نمی کنند.

یک استراتژی خطرناک وجود دارد که شاید پاداش های بزرگ به 
همراه داشته باشد: خلق یک بازار جدید. بهترین راه خلق بازار 
جدید، پیدا کردن مشکل است. بعضی مشکلات هیچ راه حلی 
ندارند. راه حل شما همان بازار جدید است. امروزه مینی وَن ها 
جاده ها را پر کرده اند، اما در زمانی نه چندان دور هیچ بازاری برای 
آن ها وجود نداشت. شرکت اتومبیل سازی کرایسلر فهمید که 
ون های بزرگ و قدیمی کم کم محبوبیت خود را از دست می دهند 
و باید نسخه کوچک تری از آن ها ارائه کند. به  این  ترتیب، بازاری 

جدید و بسیار سودآور متولد شد.

پیتر مِیِر در کتاب »خلق و 
تسلط بر بازارهای جدید«، 
چهار مســیر برای این کار 

ارائه می کند.

  1. خلق محصول جدید 
برای گروهی ناشناخته 

از خریداران
این خطرناک ترین مســیر اســت، زیرا 
محصولی جدید را برای خریداران جدید 
خلق می  کنید. هیچ تجربه یا دانشی ندارید؛ 
کارتان را بر یک لوح سفید آغاز می کنید. 
اگر مشکل درستی را هدف گرفته باشید، 
موفقیت دور نیســت. وقتی نتِ اسکیپ 
یک موتور جســتجوگر جدید خلق کرد، 
محصول جدیــدی را بــرای خریداران 
ناشناخته خلق کرده بود، زیرا در آن زمان 
اغلب مردم از اینترنت استفاده نمی کردند. 

آیا افراد کافی به  تدریج استفاده از اینترنت 
را آغاز می کردند تا این جســتجوگر را به 
سود برســانند؟ آیا نت اسکیپ محصول 
مناسبی برای جستجوی اینترنت تولید 
کرده بود؟ پس از گذشــت سال ها، پاسخ 
واضح است؛ اما در ابتدای کار نت اسکیپ 
مجبور بود بدون اطمینــان از نتیجه کار 

سرمایه گذاری کند.

  2. خلق محصول جدید برای گروهی 
مشخص از خریداران

مسیر ۲ مزیت قابل ملاحظه ای نسبت به 
مسیر 1 دارد، زیرا دانش و تجربه ای دارید 
که می توانید بر اساس آن اقدام کنید، به 
خصوص سابقه ای از خریداران دارید که 
مفید اســت. می دانید آن ها اکنون و در 

آینده چه می خواهند.

   ۳. خلق محصول مشــخص برای 
گروهی مشخص از خریداران

شاید این مورد ســاده ترین مسیر به نظر 
برســد اما در واقع بسیار ســخت است، 
زیرا برای خلق یک بــازار جدید باید همه 
کارهایی که در گذشــته انجام داده  اید را 
کنار بگذارید. اغلب، شرکت ها واقعا بازار 
جدیدی خلــق نمی کنند؛ بلکه نســخه 
دیگری از بازار موجود ایجاد می کنند که 

در واقع توسعه محصول فعلی است.

  4. خلق محصولی مشــخص برای 
گروهی ناشناخته از خریداران

اینجا نیز مانند مسیر ۲ دانش لازم را دارید، 
اما فضایی هم برای نوآوری وجود دارد؛ در 
نتیجه، خطرات کاهش می یابد. می دانید 
که محصول به خریــداران قبلی فروخته 
شده اســت؛ بنابراین شانس موفقیت آن 
در فروش به خریداران جدید بیشتر است.

مهم ترین عامل موفقیت در خلق بازارهای 
جدید، پرســش از خریداران است. نباید 
درباره محصولات ســوال کنیــم، بلکه 
باید از مشــکلات بپرســیم. اگر درباره 
محصولات بپرسید، مشــکل را در قالب 
آن محصــولات مطرح می کننــد؛ با این  
حال، هدف اصلی یافتــن ایده هایی برای 
خلــق محصــولات جدید اســت. اجازه 
دهید خریداران شــخصا بهترین راه حل 
مشکلاتشان را توضیح دهند؛ آن راه حل ها، 
 محصولات و خدمات جدید را مشــخص

 می کنند.

  عوامل کلیدی موفقیت
برای افرادی که به دنبــال موفقیت های 
آســان هســتند، خلق بازارهای جدید 
استراتژی مناسبی نیســت؛ اما بر اساس 
نظر مِیِر با پیروی از دســتورالعمل های 
زیر می توانید شــانس موفقیــت خود را 

افزایش دهید:

    مشتری را محور کار قرار دهید: 
بازارهای مشتری محور نسبت به بازارهای 
فروشنده محور شانس بســیار بیشتری 
بــرای موفقیت دارنــد، زیــرا خریداران 
معمولا می دانند چه می خواهند… و چه 

نمی خواهند!

   مسیرهای آسان تر را انتخاب کنید: 
اگر می توانید در مسیر ۲ یا 4 حرکت کنید. 
کارتان را بر اساس چیزی پیش ببرید که از 
قبل وجود دارد، مثل محصول مشخص یا 

مشتری مشخص.

   به دنبال هر فرصتی نباشــید: هر 

فرصتی شایسته توجه نیست، به خصوص 
اگر تلاش هایتان را تضعیف کند.

   تیم های چندتخصصی ایجاد کنید: 
بازار جدید نیازمنــد یک تخصص خاص 

نیست. باید همه را مشارکت دهید.

  استراتژی اقیانوس آبی
اســتراتژی اقیانوس آبی توسط استادان 
بزرگ دابلیو. چــان کیم و رِنـِـه مابورن 
مطرح شد. بر اساس آن، اغلب شرکت ها 
در بخشــی از اقیانوس نبرد می کنند که 
مملو از رقبا است و این رقابت خونین آن 
بخش اقیانوس را قرمز کرده اســت. همه 

صنایع عصر حاضــر اقیانوس های قرمز 
هستند. اســتراتژی بهتر از مبارزه با رقبا 
این اســت که بازار خودتان را خلق کنید: 
اقیانوســی آبی پیدا کنید که هیچ رقیبی 
در آن وجود ندارد. بــه این منظور، کیم و 
مابورن ابزار و مفاهیم مختلفی را در کتاب 
معروف »اســتراتژی اقیانوس آبی« ارائه 
می کنند. قلب این استراتژی »نوآوری در 
ارزش« و به  معنی »توجه همزمان به ایجاد 
تمایز و کاهش هزینه« است. تمایز چیزی 
است که مشتری دنبال آن است؛ ارزش از 
نظر مشتری، سودمندی محصول منهای 
قیمت آن است؛ اما شــرکت ها به دنبال 

هزینه کم هستند.
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